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BASIN İlan Kurumu 32. Dönem 8.
Genel Kurul Toplantısı’nda konuşan
Genel Müdür Cavit Erkılınç, resmî ilan
fiyat tarifesine yapılacak zam oranına
ilişkin değerlendirmeyi paylaştı, 
“Zam oranları hassas dengeler
gözetilerek belirlendi” dedi. � 3’te

ERKILINÇ KONUŞTU

SELÇUK’TA MÜDAHALE!

SİYAH-Beyazlı kulüpte 
futbol şubesine talip olan
Vahdettin Heyal ile anlaşma
sağlanamamasının ardından
eleştirilen Başkan Süleyman
Özkaral, Heyal’i yalan haber
servis etmekle suçladı. �11’de

HEYAL’E SUÇLAMA

İzmir Büyükşehir Belediyesi ev sahipliğinde gerçekleştirilen ‘Körfez’in
geleceği, İzmir’in geleceği’ çalıştayında önemli mesajlar, itiraflar geldi

TUGAY KORFEZI
MASAYA YATIRDI

“ÇİRKİN İFTİRALAR” 
İZMİR Körfezi’nde ağustos ayında yaşanan balık
ölümleri ve kirlilik sorunu birçok tartışmayı da
beraberinde getirmişti. Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanı Murat Kurum İzmir’e gelerek
inceleme yapmış ve Büyükşehir Belediyesi’nin
Körfez’i ihmal ettiğini ileri sürmüştü. Başkan
Cemil Tugay, Tarihi Havagazı Fabrikası’ndaki
çalıştayda adeta Kurum’a cevap verdi. Tugay, “Bu
problem siyasete malzeme edilmesi gereken bir
konu değildir. Bize lazım olan bilimdir. Çirkin
iftiralarla olan cümleler bize lazım değil. Bu bizim
için üzüntü kaynağı olmuştur” dedi.

KIRSALkesimde yabani hayvanların
kuduzdan korunması için bırakılan
yem bazlı oral kuduz aşıları, bazı
muhtarların yaptığı uyarılar sonrası
vatandaşta tedirginlik yarattı.
Uzmanlar ise kuduz hastalığının
ciddi bir halk sağlığı tehdidi
olduğunu vurguladı. � 5’te

ÜSKÜP’TE düzenlenen
Uluslararası Dans
Yarışması’na İzmir’den
katılan Özel Egem Bale
okulu farklı
kategorilerde toplam 60
madalya aldı.  � 12’de 

İZMİRİl Sağlık Müdürü Dr. Mehmet
Burak Öztop, Sağlık Bakanlığı’nın 
1 Kasım 2024 tarihli yeni aile
hekimliği yönetmeliği ile ilgili
açıklamalarda bulundu. � 10’da 

Türk
rüzgarı 

esti!

Aile hekimleri rahatlayacak

abtokmakoglu@gmail.com
5

Yılın o 
zamanı geldi… 

VAHAP DABAKAN

vdabakan@gmail.com
4 A.BUĞRA TOKMAKOĞLU

Bir bardak 
soğuk su

KADİR UĞUR

medyaup@gmail.com
7

Toplumsuz cinsiyet
eşitsizliği ve şiddet

10
melek.aykac1@saglik.gov.tr
MELEK AYKAÇ

47. ABD Başkanı
Trump’ın yenidünyası!
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KADINLARIN, iş ve
sosyal hayatta
daha aktif rol
alabilmesini
amaçlayan İzmir
Soroptimist
Kulübü İş ve Meslek
Kadınları Derneği’nin
hayata geçirdiği Kız Kardeşler
El Ele Projesi’nin dördüncü
etabı, Karabağlar Kent
Konseyi işbirliği ve Ticimax
firmasının eğitimci desteği ile

Karabağlar Belediyesi
Mobilya
Akademisi'nde
başladı. 14 Ocak
2025’e kadar

sürecek eğitimler
kapsamında ilk gün

kadınlar, el emeği
ürünlerini dijital iletişim
araçları kullanılarak nasıl
pazarlayabilecekleri
konusunda 
bilgilendirildi.  � 9’da

6
6

MUHTARLAR PAYLASTI
KUDUZ TEDIRGINLIGI!
Ölümcül kuduz hastalığı tehlikesine karşı kırsalda yaban
hayvanları için havadan oral aşı uygulaması başlatıldı 

HALK SAĞLIĞI İÇİN

Gürkan
Erdoğan

Aylin
Suphandağlı

Cemil
Tugay

“Hassas dengeyi
gözetip çalıştık”

MEMDUH
GÜNEY 

Cavit
Erkılınç
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CUMHURBAŞKANI
Erdoğan, grup

toplantısında "Bizim
eksik ve yanlışlarımız

milyonlarca insanı
istemeye istemeye

gidip CHP'ye oy
vermek zorunda

bıraktı" dedi. � 4’te

Recep
Tayyip

Erdoğan

Direnişe devam
ve “Gezi” iması
SELÇUK’TA Meryem Ana Evi otoparkı
eylemine sabaha karşı jandarma
müdahale ederken, Başkan Sengel,
“Sonuna kadar mücadelemize devam”
dedi. AK Parti İlçe Başkanı Hakan Bayraklı
ise basın açıklaması yaptı, “Buradan size
Gezi Olayı çıkmaz” dedi. � 4’te
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Sinan
Okçuoğlu

Süleyman
Özkaral

Vahdettin
Heyal 

ÖZELÖZEL
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NİHAT
AK
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O avukatın ismi 
Buca’da sokağa  

Yıldız Ünsal’dan 
anaokulu çıkışı!

Altay'da Özkaral 
verdi veriştirdi…

İREM BUSE
KIRKKAYALI
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İzmirli girişimci kadınları iş ve sosyal hayatta
desteklemeyi amaçlayan Kız Kardeşler 

El Ele projesi Karabağlar’da başladı 

İZSUGenel Müdürü Gürkan Erdoğan da, “Körfez
suyunun kalitesi ile ilgili farklı bir tartışma

yürüyor. Bir yerin yüzülebilir kalitede olduğunu
kanıtlamak için birçok parametre incelenmeli.
Parametrelere bakıldığında şu an için
körfezde bu değerleri sağlamaktan çok

uzağız. Çiğli arıtma tesisini bitirmek istiyoruz
ancak kredimiz hazır ama henüz ön onayı gelmedi.
Toplamda 5 milyar 200 milyon TL kredi onayımız
var. Kentteki diğer kredileri de eklersek 
9 milyarlık kredi onayı alınmış ancak bakanlıktan
onay bekliyoruz” diye konuştu.  � 7’de

“PROJELER BEKLİYOR”
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Didem Soydan, kendisine yapılan bir
yorumu yayımladı; "Hem 1985'linin
hem de 2003'lünün seninle flört ettiği
yaştasın". Sosyal medyadan hayatına
dair zaman zaman kesitler yayımlayan
Didem Soydan, bu kez kendisine
yapılan bir yorumu yayımladı. 40
yaşındaki Didem Soydan, yapılan;
"Hem 1985'linin hem de 2003'lünün
seninle flört ettiği yaştasın" şeklindeki
yorumu sosyal medyadan gülücük
emojisiyle yayımladı. Mesajın anlamı
anlaşılamazken Soydan'ın bunu neden
paylaştığına bir anlam verilemedi.

DİDEM SOYDAN'A
FLÖRT YORUMU

Yer aldığı projelerdeki başarısıyla
adından söz ettiren oyuncu Nurgül
Yeşilçay son zamanlarda verdiği
kilolarla sık sık konuşuluyor. Aralıklı
oruçla 2 yılda 15 kilo veren başarılı
oyuncu yaptığı açıklamada "Gece
yatmadan dört saat önce yemeyi
bırakıyorsun, sabah kalktıktan sonra
dört saat aç kalıyorsun sonra yemek
yiyorsun. Mümkün mertebe tatlı,
çikolata yok" demişti. Diyet yapmanın
çok zor olduğunu belirten oyuncu "Yiyip,
içip, gezip, eğlenmeyi seviyorum bu
yüzden diyet yaparken çok
zorlanıyorum, diyet yapmak dünyanın en
zor şeylerinden biri ama uğraşıyorum"
ifadelerini kullanmıştı. Önceki akşam
özel bir davete katılan Yeşilçay, siyah
derin göğüs dekolteli siyah bir elbise
giydi. Makyajı ve geriye attığı saçlarıyla
dikkat çeken 48 yaşındaki Yeşilçay,
fiziğiyle görenleri hayran bıraktı. 

Son dönemin en çok konuşulan
isimlerinden Sıla Türkoğlu, hem
kariyerindeki başarısıyla hem de
aşk hayatıyla gündemden
düşmüyor.
Ata Ayyıldız
ile Paris’te
romantik bir
tatilin
ardından
şimdi de
Avusturya’ya
giden çift,
sosyal medya paylaşımlarıyla
dikkat çekti. Türkoğlu’nun yeni
tatil rotası hayranlarından büyük
ilgi gördü.  Instagram
hesabından paylaşım yapan
güzel oyuncunun Avusturya'da
olduğu görüldü. Sevgilisi Ata
Ayyıldız'da aynı kareyi paylaştı.

NURGÜL YEŞİLÇAY 
FİZİĞİYLE ŞOV YAPTI!

B
eaujolais buluşması
Fransa’da ritüel olarak
62 yıldır, Türkiye’de
2001 yılından beri
kutlanırken, Türk ve

Fransız peynir, şarküteri ve
tatlılarının tadımının yapılması da
hedeflenen geleneksel Beaujolais
Nouveau İzmir Fahri
Konsolosluğu’nda düzenlenen özel
bir etkinlik ile kutlandı. Geceye
Fransa İstanbul Başkonsolosu
Nadia Fanton, Fransa’nın İzmir

Fahri Konsolosu Bernard Arkas,
Konak Belediye Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu, Arkas Holding
Yönetim Kurulu Başkanı Lucien
Arkas, Türk-Fransız Ticaret
Derneği Müdürü Ayşegül Arıcan,
fahri konsoloslar ve çok sayıda
seçkin sima katıldı. Fransa’dan
özel olarak gece için getirtilen
peynir çeşitleri, kaz ve ördek etinin
de aralarında bulunduğu et
çeşitlerinin de yer aldığı zengin
mönü eşliğinde ikram edildi. 
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Resmî ilan fiyat
tarifesine

yapılacak zam
oranına ilişkin

değerlendirmede
bulunan Genel
Müdür Erkılınç,
“Zam oranları

hassas dengeler
gözetilerek

belirlendi” dedi

Erkılınç: Zam oranları hassas 
dengeler gözetilerek belirlendi

Basın İlan Kurumu 32. Dönem 8.
Genel Kurul Toplantısı, Genel
Müdür Cavit Erkılınç’ın
konuşmasıyla başladı. Kurumun
faaliyetlerine ilişkin bilgiler veren
Erkılınç, gündemdeki konulara dair
görüşlerini Genel Kurul üyeleriyle
paylaştı.

‘GÜNCELLİĞİNİ YİTİRDİ’
Kurum mevzuatında yapmak

istedikleri değişiklikler hakkında
konuşan Genel Müdür Erkılınç, 1961
yılında yürürlüğe giren 195 sayılı
Kanunla kurulan Basın İlan
Kurumu’nun, o günden bu yana
neredeyse hiç değişmemiş, birçok
maddesi güncelliğini ve geçerliliğini
kaybetmiş mevzuatıyla hizmetlerini
sürdürmek zorunda kaldığını ifade
etti. 195 sayılı Kanun’daki değişiklik
taleplerinin Kurumun idari işleyiş ve
teşkilat yapılanmasına yönelik hayati
gerekçelerinin yanı sıra Anayasa
Mahkemesi’nin kararı doğrultusunda
Basın Ahlak Esasları’na ilişkin de
önemli düzenlemeleri içerdiğini
kaydetti. Erkılınç, “Yüksek
Mahkeme, 2022 yılı Ağustos ayında
verdiği pilot kararla Kurumumuzun
Basın Ahlak Esasları’na yönelik
inceleme yapma yetkisinin
bulunduğuna hükmetmiş ancak bu
yetkinin dayanağı olan 49. maddenin
çerçevesinin bir yıl içinde Meclis
tarafından yeniden çizilmesine
yönelik karar vermişti. Kararın
hemen ardından olağanüstü
toplanan Yönetim
Kurulumuz, madde
değişikliği yapılana
kadar tüm dosyaları
beklemeye aldığını
kamuoyuna
duyurmuştu. Yeni
gelen şikâyetlerle

birlikte bu kapsamda bekleyen dosya
sayısı 100’e yaklaştı. Aradan geçen iki
yılı aşkın sürede Meclisimiz gerekli
değişikliği yapamadı. Bunun üzerine
Anayasa Mahkemesi, 14 dosyayı
içeriğine girmeden, haklı haksıza
bakmadan daha önceki pilot kararı
doğrultusunda sonuçlandırdı. İşin bir
başka vahim tarafı; İstanbul
Büyükşehir Belediyesi iştiraki Metro
A.Ş., Basın Ahlak Esasları’na aykırı
yayın yapıldığı iddiasıyla bir gazete
aleyhine yaptığı başvurunun Anayasa
Mahkemesi kararına istinaden
beklemeye alınmasına Danıştay
nezdinde itiraz etti. Mesele öyle bir
hale geldi ki kimseye yaranamıyoruz”
şeklinde konuştu.

‘SORUMLULUK’ ÇAĞRISI
18-21 Kasım tarihleri arasında

Tekirdağ, İzmir ve Bursa’da
düzenlenen bölge toplantılarında
bölgede yayımlanan 300’e yakın
gazete ve internet haber sitesinin
temsilcisiyle gerçekleştirilen
toplantılar hakkında bilgi veren
Erkılınç, yayınların görüşlerinin
dinlendiği ve beklentilerinin not
edildiği toplantılarda “Nitelikli
yayıncılığa duyulan ihtiyaç,
yayınlarımızın ve sektörün tüm
aktörlerinin birlikte hareket
etmesinin önemi, resmî ilanların
geleceğini tehdit eden çalışmalar, ilan
pastasının küçülmesi karşısında
alınacak önlemler, gazetelerimiz
açısından mahsup uygulamalarımızın
önemi, ilan ve reklam ödemelerinde
uyguladığımız model, fikir işçilerinin
maaş ödemeleri ve özlük hakları ile
merdiven altı yayınlarla mücadele”

konularına dikkat çekmeye
çalıştıklarını söyledi. Erkılınç,
Türkiye geneli yayımlanan tirajı 50
binin üzerindeki yayınlarla iki ayrı

toplantı gerçekleştirdiklerini
belirterek özellikle tirajı
100 binin üzerindeki

yayınların bu sayının altına inme
niyetlerinin, Kanunla satışı yüksek
gazetelerde yayımlanması zorunlu
kılınan resmî ilanların geleceğini
tehlikeye attığı ve bugünkü
rakamlarla 250 milyon TL’nin
üzerinde bir gelir kaybı yaşanacağı
konusunda uyarılarda bulunduklarını
kaydetti. Yerel gazeteler için gelir
kaybı oluşturabilecek gelişmelere de
değinen Genel Müdür Erkılınç,
“Benzer bir tehlike yerel
gazetelerimiz için de söz konusu.
İlanların kısa metinler halinde süreli
yayınlara gönderilmesinin
düşünüldüğüne dair güçlü duyumlar
alıyoruz. İçinde bulunduğumuz
hayati meselelerin gazete ve internet
haber sitelerimizin hak kayıplarını
önleyecek şekilde çözüme kavuşması
için tüm paydaşlarımızı bir kez daha
uyanık olmaya, sorumluluk almaya
ve birlikte hareket etmeye davet
ediyorum” ifadelerini kullandı.

‘ADET BAZINDA’
Resmî ilan fiyat tarifesine

yapılacak zam oranına ilişkin
görüşlerini dile getiren Erkılınç, “Son
iki yılda yapılan enflasyon üstü
zamların getirisinin mi, yoksa
götürüsünün mü yüksek olduğunu,
hangisi olduğunda daha çok zarar
göreceğimizi açıkça tartışmak
gerekir” diye konuştu. 2024 yılının ilk
10 ayında resmî ilan adedinin bir
önceki yılın aynı dönemine göre
reklamlar hariç 7 bin adedin
üzerinde azaldığını, adetsel kaybın yıl
sonunda 10 bine ulaşmasından
endişe ettiklerini belirten Erkılınç,
sözlerini şöyle tamamladı: “Yapılan
her zam, ilanların adet bazında
düşüşünü artırmakta, kamu
kurumlarının ilan vermemek için
arayışlara girmesine neden
olmaktadır. Resmî ilanların

gazetelerde yayımlatılmasının
tartışıldığı bir dönemde internet
haber sitelerinin de süreli yayın
kapsamına alınması, kamu
kurumlarının ilan masraflarının
ayrıca artmasına ve itirazlarının
katlanmasına neden olmuştur.
Dolayısıyla gündeme alınmasını
takdirlerinize sunacağımız yüzde
32,14 ve yüzde 23,53 oranındaki zam
teklifleri ince elenip sık dokunarak,
hassas dengeler gözetilerek ve
gelebilecek tüm itirazları
göğüsleyebileceğimiz şekilde
belirlenmiştir. Değilse
Kurumumuzun daha çok gelir elde
edeceği yüksek bir oran bizlerin de
işine gelir, niye buna itiraz edelim?
Yaşanacak her tartışma yeni
tarifenin Resmi Gazete’de
yayımlanmasını geciktirebilir,
yürürlük tarihi birer aylık sürelerle
ötelenebilir. Bundan en büyük zararı
yayınlarımız görür. Yine de zam
oranını beğenmeyen, düşük bulan
Genel Kurul Üyelerimiz, gönlünden
geçen zam oranı her ne ise elbette bu
demokratik ortamda teklif olarak
sunabilirler, saygıyla karşılarız.”

Genel Müdür Erkılınç’ın
konuşmasının ardından Başkanlık
Divanı seçimi yapılarak yoklama
alındı ve Genel Kurul Gündemi
belirlendi. Yönetim Kurulu Durum
Raporu ve Denetçiler Raporları
okunduktan sonra Yönetim
Kurulu’nun tekliflerine ilişkin sunum
yapıldı. Akabinde ise üyeleri
belirlenen İlan İşleri, Hukuk İşleri ve
Mali İşler Komisyonları
çalışmalarına başladı. Basın İlan
Kurumu 32. Dönem 8. Genel
Kurulu’nun 29 Kasım 2024 Cuma
günü gerçekleştirilecek son
oturumunda, komisyonların görüşleri
doğrultusunda sunulan teklifler
karara bağlanacak. (Haber Merkezi)

Afet ve Acil Durum
Yönetimi Başkanlığı
(AFAD) Akreditasyon

Sistemi içerisinde
faaliyet gösteren Search
And Rescue (SAR)
Arama Kurtarma ve Acil
Yardım Derneği'nin
İzmir Temsilcisi Tolga
Çelik, Türkiye'nin pek
çok afet türünün önemli
sıklıkta yaşandığı bir
ülke olduğunu ve daha
fazla gönüllüye ihtiyaç
duyduklarını dile getirdi.

Çelik, "İnsan arayışımız var.

Maraş depremi sırasında, o
afet anında çaresizlikle yüz
yüze geldik. Alandaki ekip
sayımız bin kişiye ulaşmasına
rağmen, daha fazla olsak
daha fazla hayat
kurtarabiliriz, diye SAR
Arama Kurtarma ve Acil
Yardım Derneği olarak
önceliklerinin canlı hayatı
olduğunu kaydeden Tolga
Çelik, tüm canlıların hayatına
dokunabilmek adına hareket
ettiklerini söyledi.
Kahramanmaraş
depremlerinin ardından

katıldıkları arama kurtarma
çalışmaları sırasında
unutulması mümkün
olmayan anlar yaşadıklarını
hatırlatan Çelik, "İzmir'den
hareket ederken bu kadar
büyük bir afetle karşı karşıya
kalacağımızı bilmiyorduk.
Hiçbirimiz bugüne kadar bu
denli büyük bir afetin içinde
yer almamıştık. Ambulans
seslerinin hiç susmamasını
istedik. Her ambulans
sesinde bir kişinin daha
kurtarıldığını ümit
ediyorduk" dedi. (DHA)

Cipiyle iş 
yerine daldı
Bodrum'da sürücüsünün fren yerine

gaza bastığı cip, iş yerine daldı. 4
kişinin yaralandığı kaza, güvenlik
kamerasına yansıdı. Kaza,
Yalıkavak Mahallesi, Şeyhülislam
Ömer Lütfi Caddesi'nde meydana
geldi. Z.H.Y. yönetimindeki 34
DMD 77 plakalı cip, mağaza önüne
park etmek için sürücüsünün fren
yerine gaza basması sonucu
duvarı kırdı, daha sonra ise
mağazaya daldı. Kazada
müşterilerden M.M. (71) ile
çalışanlar A.B.A. (23), E.Y. (22) ve
Z.T. (43) yaralandı. Kazayla ilgili
başlatılan inceleme sürdürülüyor.
(DHA)

99 yıllık cezası vardı
Güven Timleri yakaladı
İzmir Asayiş Şube Müdürlüğüne bağlı

Güven Timleri Büro Amirliği
ekipleri, Konak’ta yaptıkları
uygulamalarda şüpheli tavırlar
sergileyen bir kişiyi durdurdu.
Genel Bilgi Tarama (GBT)
uygulaması yapılan kişinin,
yankesicilik suçlarından 99 yıl 2 ay
18 gün kesinleşmiş hapis cezasıyla
aranan Z.O. olduğu anlaşıldı. Öte
yandan ekipler, resmi belgede
sahtecilik ve uyuşturucu madde
kullanmak suçlarından 24 yıl 7 ay
kesinleşmiş hapis cezasıyla aranan
M.Ç., göçmen kaçakçılığı suçundan
20 yıl 7 ay 15 gün kesinleşmiş hapis
cezasıyla aranan F.P. adlı
şüphelileri de yakalayarak
cezaevine teslim etti. (İHA)

FETÖ'ye eş zamanlı
operasyon: 22 gözaltı
İzmir Cumhuriyet Başsavcılığı Terör

Suçları Soruşturma Bürosu
tarafından FETÖ/PDY'nin TSK
yapılanmasının asker ve sivil
unsurlarına yönelik soruşturma
başlatıldı. Veri karşılaştırılmasına
dayalı işlemler neticesinde tespit
edilen, tesadüfle açıklanmayacak
şekilde, örgütsel irtibat tarzına
uygun olarak ankesörlü ve kontörlü
sabit hat irtibatı olmak üzere örgüt
üyelerine dair itirafçı ifadesi ve
ardışık aranma gibi delillerle
şüpheliler tespit edildi. Şüphelilerin
arasında Hava, Kara ve Deniz
Kuvvetleri komutanlıklarına
mensup çeşitli rütbelerden 2'si
muvazzaf 7 asker, 1 sivil memur ile
1 aktif polis memurunun olduğu
belirlendi. (DHA)

28 Kasım 2024 Perşembe 3KENT-YAŞAM Editör: Hakan Serbest Tasarım: İlkay Kıyak
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‘Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var’

Tolga
Çelik

Cavit
Erkılınç
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MÜDAHALE GELDİ!
DİRENİSE DEVAM

Selçuk Belediyesi’nin
1970’li yıllardan bu yana
işletmesini üstlendiği
Meryem Ana Evi otopark
gelirlerinin belediyeden
alınarak Tarım ve Orman
Bakanlığı’na verilmek
istenmesi nedeniyle
başlattığı eylemler
dördüncü gününde
devam ederken
jandarma sabah
alanın boşaltılması
için baskın yapmıştı.
Meryem Ana'daki nöbete
CHP Genel Başkanı
Özgür Özel'den destek
geldi. Halk TV'de
gündeme ilişkin
açıklamalarda CHP Lideri
Özel amacın belediyeleri
çalışamaz hale getirmek

olduğunu iddia etti. Genel
Başkan Özel, şunları
söyledi: ''Selçuk'ta belediye
gelirinin yüzde 60'ını
oluşturan Meryem Ana
otoparkını geri almak
istiyorlar. Filiz başkanımız
orada nöbet tutuyor. Dün

gece 3'te geldiler,
arkadaşlarımızı
gözaltına aldılar
otoparka el koydular.
20 yıllık sözleşme AK

Parti döneminde bitmiş.
Selçuk'u kaybedersek
ellerinden alırız diye 5
senelik sözleşme
yapmışlar. Selçuk'u biz
alınca geri alıyıorlar. Amaç
Selçuk Belediyesi'ni
çalışamaz hale getirmek.”
(Haber Merkezi) 

Selçuk’ta beklenen müdahale gerçekleşti.
Belediye Başkanı Filiz Ceritoğlu Sengel’in başlattığı
Meryem Ana Evi nöbeti ilçe kaymakamlığı
koordinasyonunda nöbet alanına gelen jandarma
kuvvetleri tarafından önceki gece yarısı 03.30’da
sonlandırıldı. Belediye başkan yardımcılarının da
olduğu 6 kişilik grubu jandarma kontrolünde aşağı
indirildi. Çevik kuvvet ekiplerinin Belediye Başkanı
Filiz Ceritoğlu Sengel’i ikna çabalarına karşı Başkan
Sengel gişe önünde oturmaya devam etti. Nöbet
alanında sadece Belediye Başkanı Filiz Ceritoğlu
Sengel ve siyasi Başkan Yardımcısı Erhan Güzel
kaldı. Meryem Ana Evi önünden açıklama yapan
Başkan Sengel; “Hep yüz yüze baktığımız 3-4 kamu
kurumu, diğer kamu kurumunu ne yazık ki haklarını
almak için uğraşan belediye başkanını ve belediyesini
tahliye edecek. Bu acelenin neden olduğunu
anlayamadığım için üzülüyorum. Yürütmeyi
durdurma talepli dava açmış olmamıza rağmen, yasal
sürenin sonuna kadar beklenebilecekken,
beklenmemiş olmasına üzülüyorum” dedi. Başkan
Sengel gün içinde de, “Alana şöyle bir baktım. Bütün
çalışma arkadaşlarım orada, Efes Selçuk halkı orada.
Ben de burada hala tek başımıza kalsak bile
mücadeleye devam dediğimiz yerdeyim. Ama ne
yazık ki, şu anda halihazırda bu işletme işletilemiyor
ve teslim ve tesellüm tutanağının hazırlanması
bekleniyor. Şu anda da halihazırda bekliyoruz.
Hukuksal olarak da mücadelemiz devam edecek.
Ancak Meryem Ana Evi’nin bizim için ne
kadar kıymetli olduğunu, Efes Selçuk halkı ve
emekçi arkadaşlarımız için ne kadar
kıymetli olduğunu biliyorum. Buna ilişkin
olarak da sonuna kadar mücadelemize
devam edeceğiz. Buraya yalnız başıma
gelmedim o yüzden umudum yalnız
başıma inmemek olacak. Herkese
selamlarımla” dedi.

“BURADAN BİR GEZİ ÇIKMAZ”
Öte yandan AK Parti Selçuk İlçe Başkanı

Hakan Bayraklı, akşam satlerinde bir açıklama

yaparak Başkan Sengel’e hitaben sorular yöneltti.
Bayraklı, belediye başkanlığının, devletin etkili bir
makamı olduğunu, ciddiyet, sorumluluk ve görev
bilinci istediğini ifade ederek, “Kameralar
karşısındaki
oyunculuğunuz, medya
tutkunuz, sürekli ülke
gündeminde olma
arzunuz ve şovlarınızı
sergileyeceğiniz bir alan
değildir. Belediyecilik,

halkın hizmetinde
olmayı, sorunlara

çözüm
üretmeyi ve
kaynakları
doğru
kullanarak ilçeyi daha iyi bir hale
getirmeyi gerektirir. Gerçek hizmetin
adı, şovlardan değil, somut işlerden
geçer. Buradan size Gezi Olayı çıkmaz.

Selçuk halkı, hizmet beklerken kaos
siyasetine prim vermez. Temel

belediyecilik görevlerini yerine
getirmeyenlerin, halkı kutuplaştırarak

gündem değiştirme çabaları sonuçsuz kalacaktır.
Selçuk’ta huzur ve hizmet öncelikli olmalıdır.
Ağzınızda sürekli bir ‘otopark gelirleri’ söylemi var,
ancak gerçekte yaptığınız şey, Milli Park giriş ücreti

adı altında gelir
toplamak. Halkı
yanıltan bu
tutum, şeffaflık
ve dürüstlükten
uzak bir yönetim
anlayışını ortaya
koyuyor. Son 6
yılda belediye
kasasına
milyarlarla ifade
edilebilecek bir
gelir girmişken,

elle tutulur, gözle görünür bir hizmetin olmamasını
nasıl açıklayacaksınız? Halkımız, kaynakların nereye
harcandığını ve neden temel belediyecilik
hizmetlerinin dahi yerine getirilmediğini bilmek
istiyor. Şeffaflık ve hesap verebilirlik, yerel
yönetimlerin en temel sorumluluğudur. Selçuk halkı
bu soruların cevabını bekliyor” dedi. 
(Haber Merkezi)

AK Parti İzmir İl Gençlik
Kolları Başkanı ve Kemalpaşa
Belediyesi AK Parti Grup
Başkanvekili Recep Tayyip
Taslak, AK Parti Gençlik Kolları
Başkanı ve İzmir Milletvekili
Eyyüp Kadir İnan'ın Selçuk'taki
otopark konusundaki
açıklamalarına yönelik İzmir
Büyükşehir Belediyesi Başkan
Vekili Zafer Levent
Yıldır'ın  eleştirilerine sert
cevap verdi. Sosyal
medya hesabından
açıklama yapan Taslak,
şunları söyledi, ''Bir kişide bu
kadar görev olur mu
demeyin, oluyormuş demek ki
çünkü burası İzmir Büyükşehir
Belediyesi !! Belediye Başkan
Vekili sensin! Grup Başkan
Vekili sensin! İmar Komisyonu
başkanı sensin! Encümen
Komisyonu başkanı sensin ! Bir
de kooperatifler üzerinden şehri

dolandıran İzbeton’un yönetim
kurulu başkanı sensin! Sayın
Yıldır’a bu kadar sorumluluk
ve iş yükü ağır geliyor
sanırım. Bu kadar
görev üstlenmenizi
gerektirecek bir
durum yok. Genç
arkadaşların
önünü açın yeter!

Meryem Ana
Evi
otoparkından

alınan ücret ile
Selçuk’a herhangi
bir yatırım yapıldı mı

? İtiraz edecekleri konu son
6 yılda alınan otopark
ücretlerinin akıbetinin ne
olduğudur ? Bu kaynağın nereye
harcandığıdır. Bunun hesabı
sorulmalıdır. Sayın Yıldır bu
durumu İzmir kamuoyuna şeffaf
bir şekilde açıklayabilir mi?
Karşıyaka Belediyesine verdiğiniz

desteği, Selçuk Belediyesinide
verebilirsiniz. İzmir’in ilçelerine

belediyelere ayrım yapmadan
eşit davranabilirsiniz. Başta

körfez sorunu olmak
üzere İzmir’in
kronikleşmiş bir çok
sorunu var. Yıllarca
bu sorunları
görmezden geldiler
ve hala gelmeye
devam ediyorlar.

Ayrıca İzmirlilere
yalan söylemekten de

kandırmaktan da asla
utanmıyorlar. İzmir için

çalışacağız sözünü veriyolar
ama ortada bir çalışma da yok.
İzmir’in sorunları için
çabaladıkları bir durum da yok.
Tabi bu kadar görevi olan bir kişi
hangi sorunla ilgilensin nereye
koşacağı konusunda kendisi de
şaşırıyordur tabi!'' dedi. 
(Haber Merkezi)

Selçuk’ta Meryem Ana Evi otoparkı eylemine gece 03.30’da jandarma
müdahale ederken, Başkan Sengel ve AK Parti’den açıklamalar geldi

‘Son 6 yılda alınan otopark
ücretlerinin akıbeti ne oldu?’

Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel
Başkanı Recep Tayyip Erdoğan, partisinin
grup toplantısında yaptığı konuşmada,
"Bizim eksik ve yanlışlarımız milyonlarca
insanı istemeye istemeye gidip CHP'ye oy
vermek zorunda bıraktı" dedi. Erdoğan
konuşmasını şöyle sürdürdü: "Şu haliyle
CHP'ye bakıp da kendisi ve ülkesi adına
umut görebilen tek bir vatandaşımız var
mıdır acaba? Eskisi ve yenisiyle CHP genel
başkanlarına, hırsları boylarını aşan
belediye başkanlarına bakıp da ülkeyi
bunlardan herhangi birine emanet
edebileceğine inanan aklı başında tek bir
kişi var mıdır acaba? CHP'ye bakıp da
Türkiye'nin milli menfaatlerini dünyanın
dört bir yanında hem diplomasinin
inceliklerini hem siyasi ve askeri gücünü
hem kişisel ilişkilerini kullanarak

savunabilecek bir kadro görebilen var mı
acaba? Buna rağmen CHP nasıl bu kadar
oy alabiliyor, nasıl bu kadar belediye
kazanabiliyor, nasıl bu kadar cüret sahibi
olabiliyor? Açık konuşmak gerekirse
bunun müsebbibi AK Parti olarak biziz. Bu
bir özeleştiridir, açık ve net. 'İğneyi
kendine çuvaldızı başkasına batır' demiş
atalarımız. Biz de başkalarını
eleştirmeden önce sorunu kendimizde
arayacağız. Küresel ve bölgesel krizlerin
etkisiyle yaşadığımız ekonomik sıkıntılar,
bizim kimi eksiklerimizle ve hatta
yanlışlarımızla birleşince milyonlarca
insanı istemeye istemeye gidip CHP'ye oy
vermek zorunda bıraktı. Belki de oy
vermedi ama netice ortada." CHP'nin "tek
parti faşizminden" beri hiçbir zaman bu
ülkenin milli partisi olmadığını, böyle bir

derdi ve gayretinin de olmadığını dile
getiren Erdoğan, "Bizi haksızlıkla,
hukuksuzlukla, adaletsizlikle suçlayanlar
ellerine imkan geçtiğinde bunların
hepsinin de feriştahını yaptılar. Hiç
şüphesiz bunların hepsinin hesabını vakti
geldiğinde hem millete hem yargıya
verecekler. Nasıl belediye imkanlarını
terör örgütünün emrine verenler birer
ikişer yargının önüne çıkıyorsa, hırsızlar
da belgeleri, bilgileri tekemmül
ettirildiğinde kendilerini yargının
huzurunda bulacaklar. Hiç kimsenin
millete hizmet için tahsis edilen
kaynakları kendi hırsı, kendi sinsi emeli,
kendi şahsi reklamı için yağmalama, har
vurup harman savurma, karanlık
mahfillerde dağıtma hakkı yoktur." diye
konuştu. (AA)

47. ABD
Başkanı
Trump’ın
yenidünyası!

Amerika Birleşik Devletleri (ABD)
Başkanlık seçimlerini Donald Trump’ın
47. Başkanlığını kazanmasının ardından

olabildiğince yorumlar yapılmaya başlandı…
Türkiye de yayınlanan televizyon haber
kanallarında her akşam yorumcular tarafından
çeşitli yorum ve senaryolar yazılmaya başlandı.
Haber kanallarında “Narin cinayeti – İsrail’in
soykırım saldırganlığı” şimdi de gün geçmiyor ki
Trump yorumları yapılıyor. Yorumdan öteye
geçip müneccim pozisyonuna kadar gidenler bile
olmaya başladı…

Dünyanın karmaşık hali içerisinde Trump’ın
uluslararası ilişkileri tamamıyla kendi ekibiyle
birlikte şekillendirmesi kolay bir durum değildir.
Bunu farkında olan Trump’ın “Önce Amerika”
yaklaşımının yine ön planda olduğunu
söyleyebiliriz. Ama Rusya - Ukrayna savaşı,
ABD ve AB tarafından şımartılan İsrail ve Orta
Doğu sorunu ne olacak. En önemli konu İsrail ve
Orta Doğu’nun savaş durumu…

“Önce Amerika” yaklaşımının muhtevasında
neler var?

Öncelikle merkantilist ekonomi politikasına
geri dönülecektir. Böylece ihracat teşvik edilerek
ithalat sınırlandırılacaktır. Çin ile ticaret savaşı da
bu çerçevede devam edeceğinin durumunu
gösteriyor…

Göçmen politikası Trump’ın ilk
dönemindekine benzer şekilde Amerika’nın
korunması nedeniyle göçmenlerin ülkeye
girmemesini uygulamasının sinyallerini veriyor…

Uluslararası güvenlik konularına gelince…
Trump’ın Avrupa Birliği’nden özellikle NATO
bağlamında finansal katkı yapmalarını yeniden
dillendireceğini söyleyebilirim…

Başta Rusya - Ukrayna ve İsrail’in
saldırganlık savaşlarını bitireceğim diyen Trump
ilk önce Rusya - Ukrayna savaşına
odaklanacaktır… Trump, ABD’ye karşı,
Rusya’yı değil Çin’i tehdit olarak
algılamaktadır…

Trump’ın Rusya ile rekabeti ve çatışmayı terk
etmesi durumunda, Rusya’nın Batı ile yeniden
yakınlaşması muhtemel, böylesi bir durum
Rusya’nın da çıkarına olacaktır. Çünkü
Rusya’nın dış politikasında güvenlikleştirilen
konular arasında Çin de var, her ne kadar
BRICS çatısı altında ekonomik bir işbirliği söz
konusu olsa da, Putin’in  geçmiş seçim
konuşmalarında da dillendirdiği gibi Çin nüfuzu
özellikle Sibirya ve Orta Asya  bağlamında Rusya
tarafından bir  tehdit olarak görülüyor…

Trump’ın geçmiş dönemde Dışişleri Bakanı
Pompeo ile birlikte İsrail’e yakın durmaları hala
hafızalarda (Kudüs konusu) ancak Trump’ın
önce Amerika ve ekonomi merkezli bakış açısıyla
İsrail’e silah yardımını devam ettirip
ettirmeyeceği bir soru işareti! Öte yandan,
Trump’ın İran’ın Ortadoğu’daki nüfuzunu
azaltmaya çalışacağı bir gerçek ve  İran ile olan
çatışmacı yaklaşımı Rusya - İran ilişkileri
bağlamında ayrı bir ikilem oluşturacağını
söyleyebiliriz…

Pompeo aynı zamanda East - Med projesinin
de mimarlarından, buna benzer projelerin devam
edip etmeyeceği de ayrı bir soru işareti…
ABD’nin Yunanistan’ın Batı Trakya bölgesine
askeri anlamda konuşlanmaya devam edip
etmeyeceğini de ileri ki günlerde göreceğiz…

Trump, Suriye’den çekilmeyi ön görmesine
karşın PYD ile olan ilişkilerin nasıl şekilleneceği
özellikle Türkiye’deki dış politika yapıcıların
merakla beklediği ve aynı zamanda konuya
ilişkin Trump’a mesaj gönderildiği de bir
gerçek…

Venezuela ve diğer Latin Amerika
ülkelerinde Trump’ın çok fazla bir dış politika
değişikliğine gitmesi söz konusu değil…

Donmuş çatışma bölgesi olarak adlandırılan
Kıbrıs’a dair Trump yönetiminin kapsamlı çözüm
diye bir gailesi olmadığı ortada.  Adanın
güneyinde ABD’nin askeri konuşlanması devam
edip etmeyeceğini ileriki günlerde göreceğiz…

Biden’in savaş halinde olan Ukrayna - Rusya
ve İsrail konularında giderayak verdiği kararlar
da Trump’u fazla rahatsız etmiş durumda.
ABD’nin Rusya ile ilişkileri, NATO’ya bakış açısı
bağlamında bir değişime tanıklık edeceğimizi
söyleyebilirim…

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com
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Erdoğan’dan Ak Partililer’e özeleştiri!
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Yavru vatandan
Uzun’a ziyaret

Narlıdere Belediye Başkanı
Erman Uzun, Kuzey Kıbrıs Türk
Cumhuriyeti’nden (KKTC) gelen
heyeti ağırladı. KKTC İzmir
Başkonsolosu Ayşen Volkan
İnanıroğlu, Kıbrıs Türk Belediyeler
Birliği ve Narlıdere Belediyesi’nin
kardeş belediyesi olan Güzelyurt
Belediyesi’nin Başkanı Mahmut
Özçınar ile Kıbrıslı Türk Belediye
Başkanlarından oluşan heyet,
Başkan Uzun’u makamında ziyaret
etti. Ziyaretleri için KKTC Heyeti’ne
teşekkür eden Narlıdere Belediye
Başkanı Erman Uzun, KKTC ile
olan güçlü kardeşlik bağlarını yerel
yönetimler alanında yapacakları
işbirlikleri, bilgi paylaşımı ve ortak
proje uygulamaları ile daha da
güçlendirmeyi hedeflediklerini
söyledi. Narlıdere’nin coğrafi,
demografik ve kültürel yapısı
hakkında bilgiler veren Başkan
Uzun, Türkiye’deki yerel
yönetimlerin mevcut durumuna da
değindi. (Haber Merkezi)

Başkan Türkmen
vatandaşla buluştu

Kemalpaşa Belediye Başkanı
Mehmet Türkmen, ilçe sakinlerinin
taleplerini yerinde dinlemek ve
çözüm yollarını değerlendirmek
amacıyla vatandaşlarla bir araya
geliyor. Başkan Türkmen, hemşeri
buluşmaları kapsamında,
Cumhuriyet Halk Partisi
Kemalpaşa İlçe Başkanı Ahmet
Yılmaz, ilçe yöneticileri ve belediye
meclis üyeleri ile birlikte Ören ve
Sütçüler mahallelerini ziyaret etti.
Ziyaretlerde halkla birebir temas
kuran Başkan Türkmen,
vatandaşların talep, eleştiri ve
önerilerini dikkatle dinleyerek,
kayıt altına alıyor. İlk olarak Ören
Mahallesi’ne giden Başkan
Türkmen, Muhtar Vefa Acar ve
mahalle sakinleri ile bir araya
gelerek yapılan ve yapılacak olan
çalışmalar hakkında görüş
alışverişinde bulundu. 
(Haber Merkezi) 

Kırsal kesimde yabani hayvanların
kuduzdan korunması için bırakılan
yem bazlı oral kuduz aşıları, bazı
muhtarların yaptığı uyarılar sonrası
vatandaşta tedirginlik yarattı.
Uzmanlar ise kuduz hastalığının ciddi
bir halk sağlığı tehdidi olduğunu
vurguladı. Yabani hayvanların
aşılanmasının hem insanlar hem de
şehirler için önemli bir koruma
yöntemi olduğunun altı çizildi.
Hayvan hakları savunucuları ise
kırsaldaki önlemler kadar kentlerde
de kuduzla mücadeleye yönelik
kapsamlı çalışmaların yapılması
gerektiğine dikkati çekiyor.

YABANİ HAYVANLAR
Kuduz hastalığının gerek

vatandaşlar gerekse evcil hayvanlar
açısından ciddi bir tehlike kaynağı
olduğunu vurgulayan Belediye
Veteriner Hekimler Derneği Genel
Sekreteri Sinan Okçuoğlu, “Kuduz
riskli temas sayısı 2023 yılı itibariyle
437 bin 601 olup,  2 vatandaşımız
kuduz hastalığına yakalanarak
hayatını kaybetmiştir. Kuduz hastalığı
yalnızca başta köpek olmak üzere
kedi, sığır, koyun, keçi, at ve eşek gibi
evcil hayvanlara bulaşabildiği gibi,
tilki, domuz, ayı, kurt, sansar, kokarca
ve gelincik gibi yabani hayvanlarda da
görülmektedir. 1997-2017 yılları
arasında tespit edilmiş kuduz
vakalarının yüzde 10’unu yabani
hayvanlar oluşturmaktadır. Kuduz
hastalığına yakalanmış yaban
hayvanları, kırsal bölgelerde yaşayan
vatandaşlarımız için sağlık riski
oluşturmaktadır. Bunun yanı sıra
bölgede yaşayan evcil hayvanlara
bulaş sonucu bölgedeki hayvansal
üretimi engelleyebilir, dolayısıyla
bölgede ekonomik zarara neden
olabilmektedir. Belediye veteriner
hekimleri bu tehdide karşı ön
safhada mücadele vermektedir.
Yaban hayvanları tarafından
oluşturulan kuduz riskinin azaltılması
için çeşitli uygulamalar
yapılmaktadır” dedi.

‘ÖZEL BİR AŞI’
Kırsal kesimde uygulanan

kuduz oral aşılarının
kentlerin korunması için de
önemli bir adım olduğunu
belirten Okçuoğlu, “Kırsal
kesimdeki bu uygulamalar
oral olarak tüketilebilen yem
bazlı kuduz aşılarının hava
yoluyla yabani hayvanlara
ulaştırılmasıdır. Ülkemizde de

2005’ten beri uygulanmakta olan bu
yöntem; oral yolla alındığında
bağışıklık oluşturan özel bir kuduz
aşısının, yaban hayvanları için çekici
özellikler taşıyan yemlerin içerisinde,
küçük paketler halinde dağıtılmasıyla
uygulanır. Dağıtım tercihen geniş
ormanlık alanlara helikopter ve uçak
vasıtasıyla yapılmaktadır. Yabani
hayvanların aşılanmasında enjeksiyon
yönteminin mümkün olmaması
nedeniyle bu yöntem, kuduzla
mücadelede önemli bir rol

almaktadır. Oral kuduz aşısı
uygulamaları Amerika
Birleşik Devletleri ve
Avrupa ülkelerinde
uygulanmasının yanında,
Tayland ve Hindistan gibi
Güney Asya ülkelerinde de
kuduzla mücadelede aktif
olarak kullanılmaktadır.
Kuzey Amerika ve Avrupa
bölgelerinde son 40 yılda 1
milyar dozdan fazla oral

kuduz aşısı yemi dağıtılmıştır. Avrupa
Birliği, üye ülkelere uygulamanın

yaygınlaşması adına bu bağlamda
kullanılmak üzere finansal destek
vermiştir. Bizlerde ülkemizde bu
uygulamanın yaygınlaştırılmasını
destekliyoruz.

‘BÜYÜK TEHLİKE!’
Sokak hayvanlarının

sağlığı ve kuduz hastalığının
önlenmesi için merkezi
yönetimin daha fazla
sorumluluk alması
gerektiğine vurgu yapan
Hayvan Hakları
Federasyonu (HAYTAP)
İzmir Temsilcisi Esin Önder,
“Kuduz, yalnızca hayvanlar
için değil, insanlar için de büyük
tehlike taşıyan bir hastalık. Bu
nedenle, sokak hayvanlarının kuduz
aşılaması hayati öneme sahip. Ancak,
bu konuda önemli bir sorunla karşı
karşıyayız. Sahipli hayvanların kuduz
aşılaması, Tarım il ve ilçe
müdürlükleri tarafından yapılırken,
sokak hayvanları için aynı sistem
geçerli değil. 

Belediyeler bu aşılamayı yapmaya
çalışıyor fakat ekonomik zorluklar ve
sınırlı bütçeler nedeniyle maalesef bu
süreci yeterince etkin bir şekilde
yürütemiyorlar. Oysa bu sadece
belediyelerin değil, tüm toplumun
sorumluluğudur. 

Bu noktada sorumluluğun sadece
yerel yönetimlere ait olmadığını,
devletin ve sivil toplum kuruluşlarının
da bu sürece dahil olması gerektiğini
vurgulamak istiyorum. Sokak
hayvanlarının sağlıklı bir şekilde
yaşamını sürdürebilmesi için, devletin
kaynak sağlamak ve desteklemek gibi
sorumlulukları bulunmakta. Kuduz
gibi ölümcül bir hastalığın önlenmesi

için tüm toplumun iş birliği
yapması gerekmekte. 

Sokak hayvanlarının
kuduzdan korunması sadece
onların sağlığı için değil, aynı
zamanda halk sağlığı için de
kritik bir önleme sahip.
Bizler, bu konuda her
birimizin sorumluluğunun
farkında olmamız gerektiğini
savunuyoruz. Toplumun her
kesiminin katkı sağlamasıyla,

bu hayvanların aşılanması ve sağlıklı
bir yaşam sürdürmeleri mümkün
olacaktır. 

Sokak hayvanlarının hayatı,
sadece onlara değil, tüm insanlığa
değer katmaktadır. Hep birlikte bu
mücadeleyi büyütmek ve sokak
hayvanlarını daha güvenli bir yaşama
kavuşturmak için bir an önce
sesimizin duyulmasını istiyoruz” dedi. 

Yeni yıl telaşı henüz aralık ayı
başlamadan hızlandı. Dükkanlar, mağazalar,
sokaklar, caddeler rengarenk süslemeler ve
ışıklarla donandı, yüzü bir türlü gülmeyen,
gülemeyen vatandaş biraz olsun umutla, yeni
yılı beklemeye koyuldu.

Yeni yıl döneminde özellikle Batı
ülkelerinde örnekleri görülen Noel pazarları
toplumsal birlikteliğe katkı sunan birer cazibe
noktasına dönüşüyor. Adı her ne olursa,
hangi toplum için hangi özel anlama sahip
olursa olsun yeni yıl yeni dilekler, umutlar ve
geleceğe dair onlarca farklı anlam taşıyor.

Bir araya gelmek için yaratılan onlarca
farklı gün içerisinde hep birlikte iyilik,
güzellik, bolluk ve bereket dilekleriyle bir
araya gelebildiğimiz nadir günlerden biri
olduğundan toplumsal barışa katkısıyla
önemsiyorum yeni yılı.

Kasım ayında başlayan indirimli alışveriş
çılgınlığı yeni yıl gündeminin ilk
habercilerinden oluyor her defasında.

Kimilerine göre aldatıcı bir fırsat
algısı yaratılan ‘Şahane Cuma’,
‘Şahane Kasım’ gibi isimlerle
duyurulan alışveriş fırsatları yeni
yılın olmazsa olmazlarından biri
olarak görülen hediyeleşme

kültürünü da akla getiriyor.
Özellikle kurumsal şirketler, kamu

kurum ve kuruluşları ve belediyeler gibi
yerelde ciddi bir ekonomiye dönüşen
kurumsal hediye sektörü başta matbaalar
olmak üzere çikolata, şekerleme ve gıda
gibi onlarca farklı sektörü besliyor. Kargo,
lojistik ve taşımacılık alanında da yıl
sonuna doğru artan trafik kurumsal
hediyelerle vitesi artırıyor.

Uluslararası Hava Taşımacılığı Birliği
(IATA) verilerine göre2023 yılı Kasım
ayında küresel hava kargo talebi, bir önceki
yılın aynı dönemine göre yüzde 8,3 artış
göstermiş durumda. Bu artış, son iki yılın en
güçlü yıllık büyümesi olarak kaydedilirken
2024 Kasım döneminin bir önceki yıla göre
daha da artacağı öngörüsü gerçekleşmek
üzere.

Son tüketicinin e-ticarete yönelmesiyle
birlikte yalnız ülkeler içinde değil,
uluslararası kargo trafiğinde de artış
meydana gelmesi bekleniyor.

Yeni yıl hediyeleşmek, uzun zamandır
görüşülmeyen, konuşulmayan kişilerle
iletişim kurmak için bir fırsat olabilir.
Geçmişte incir çekirdeğini bile
doldurmayacak konular yüzünden araya
dargınlık, soğukluk giren ilişkileri de
onarmak için iyi bir bahane olabilir.

Ben bu yıl da her yıl sürdürdüğüm yeni

yıl kartı gönderme geleneğimi devam
ettireceğim. Yılda bir kez sevdiklerime yazılı
bir hatıra bırakmanın benim için anlamı
başka. Maddi değeri yüksek olan hediyelerle
tüketim çılgınlığına kapılmadan anlamı,
manevi değeri yüksek olan hediyeleri
önemsiyorum. 

Ekonomik sıkıntıların bittiği, yüksek
enflasyonun gerilediği, ülkede ve dünyada

barışın egemen olduğu, çatışmalardan uzak,
ayrıştırıcı dil, nefret söylemi ve ötekileştirici
siyasetin yok olduğu, gülümseyebildiğimiz,
daha çok seyahat edip dünyayı
keşfedebildiğimiz şahane bir yıl olsun
istiyorum. Herkesin sağlık imkanlarına
erişebildiği hasta olmamızı beklemeyen,
koruyucu sağlık imkanlarının arttığı bir ülke
hayalimiz…

Kuduz tehlikesine karşı alınacak önlemlerde kırsalda yaban hayvanları,
kentlerde ise sokak hayvanları büyük önem taşıyor. Kırsaldaki oral kuduz aşısı
uygulamasına dikkat çekilirken kentlerin de göz ardı edilmemesi isteniyor 

‘KUDUZLA MÜCADELE
devamlılık gerektirir’ 

TOKMAKOĞLU 

Yılın 
o zamanı
geldi…

A.BUĞRA 

ANLIK BİRİKİMLERİN TOPLAMI 
bugra@kesfetsek.com

Mehmet
Türkmen
Mehmet
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Mehmet
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Mehmet
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Mehmet
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Mehmet
Türkmen

Erman 
Uzun

Sinan Okçuoğlu

Esin Önder

ÖZELÖZEL
HABERHABER

NİHAT
AK
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Çevre Şehircilik ve İklim
Bakanlığı’nın belediyelerin
bünyesindeki kreş, anaokulu ve ana
sınıflarının kapatılmasını
istemesine belediyeler ce
kamuoyundan tepkiler devam
ediyor. Karşıyaka Belediyesi’ne
bağlı hizmet birimlerini gezerek
çalışmaları yerinde incelemeye
devam eden Başkan Yıldız Ünsal,
Karşıyaka’nın Filizleri Anaokulu
ile Zeliha-Mehmet Beydağı
Anaokulu’na konuk oldu.
Çocukların neşeyle karşıladığı
Başkan Ünsal; resim ve müzik
derslerine eşlik etti, keyifli
oyunlara ortak oldu. Minikler de
okul bahçesinde kendi elleriyle
yetiştirdikleri sebze ve meyvelerden
bir sepet hazırlayarak Ünsal’a
hediye etti. Anaokullarında
ülkesine, insanlığa, doğasına,
çevresine dost; Atatürk’ün
değerlerine bağlı aydınlık bir nesil
yetiştiğini söyleyen Başkan Ünsal,
modern eğitim metotlarını emek ve
özveriyle uygulayan öğretmenlere
teşekkür etti. Karşıyaka Belediye
Başkanı Yıldız Ünsal
“Geleceğimizin ışığı olan çocuklar,

en iyi şartlarda eğitim almayı hak
ediyor. Sosyal belediyecilik
anlayışıyla bu alanda sorumluluk
üstleniyor, 8 anaokulu ve 2 oyun
odamızla eğitimde fırsat eşitliğine
önemli katkılar sağlıyoruz. Rutin
uygulamaların ötesinde; insan ve
doğa sevgisini, yaratıcılığı, kentlilik
bilincini, sportif ve sanatsal
becerileri geliştiren modern eğitim
metotlarıyla çocuklarımızı geleceğe
hazırlıyoruz. Sunduğumuz bu
imkanlar, aydınlık bir gelecek için
büyük önem taşıyor. Belediye
anaokullarının kapatılması,
hizmetlerimizden yararlanan ve
özel kurumlara gitme şansı
olmayan çocukların, dolayısıyla da
ailelerin büyük mağduriyet
yaşaması demektir. Çocuklarımızın
geleceği siyasetten üstündür, her
şeyden önemlidir. Nitelikli eğitim
hizmetleri engellenmemeli, tam
aksine teşvik edilmeli ve
yaygınlaştırılmalıdır. Biz bu inançla
sonuna kadar eğitimi
desteklemeye, çocuklarımızı en
çağdaş şartlarda geleceğe
hazırlamaya devam edeceğiz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Çiğli Belediye Başkanı Onur
Emrah Yıldız, 24 Kasım
Öğretmenler Günü’nü iki farklı
etkinlikle kutladı. Çiğli
Belediyesi Eğitim Merkezi
(ÇİBEM) ve Kültür Sanat
Kurslarının öğretmenleriyle

Akvaryum Kafe ve
Restoran’da düzenlenen
kahvaltıda bir araya geldi.
Gün boyunca
öğretmenlerle bir araya
gelen Başkan Yıldız,
öğretmenlere verdikleri
emek için teşekkür ederek,
bu özel gününü
kutladı.Yıldız, "Eğitim ve
sanat, toplumumuzun
geleceği için çok önemli.
Öğretmenlerimizin

katkılarıyla Çiğli'yi daha da
ileriye taşıyacağız" dedi. Yıldız,
daha sonra Çiğli’deki
öğretmenlerle, düzenlenen
kokteylde buluştu ve bu özel
günü kutlayarak güzel anlar
geçirdi. (Haber Merkezi)

Konak Belediye Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu, personel yapısını
liyakat ilkesine göre yaptıkları

alımlarla güçlendirdiklerini
söyledi. Hedeflerinin
Konaklılara daha etkin,
nitelikli ve sağlıklı hizmet
vermek olduğuna dikkat çeken
Başkan Mutlu, “Konak
Belediyesi olarak her işe
alımda eşitlikçi ve şeffaf bir
yaklaşım sergilemenin temel
sorumluluğumuz olduğunun
farkındayız. Bu anlayışla
Konaklı komşularımıza hak
ettikleri nitelikli hizmeti
verebilmek için liyakat odaklı
bir süreç başlattık” dedi. Bu
kapsamda sahada çalıştırılmak

üzere MERBEL şirketi aracılığıyla
148 personel istihdam edilecek.
(Haber Merkezi)
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Buca Belediyesi, onlarca
kadın davasının peşini
bırakmayarak katillerin
gereken cezaları almalarını
sağlayan Avukat Sibel
Önder’in adını ilçede bir
sokağa verecek. Kadına
yönelik şiddet ve cinayet
davalarının ısrarlı takipçisi
olan Avukat Sibel Önder,
Buca’nın Yiğitler Mahallesi
320 Sokak’ta katledilen Rüya
Polat’ın delil yetersizliğinden
serbest kalan eşinin 8 yıl
sonra müebbet hapis cezası
almasını sağladı. Buca
Belediyesi de adalet
arayışlarına umut olması

adına cesur avukatın adını söz
konusu sokağa vermek için
harekete geçti. Avukat Sibel
Önder ile 320 Sokak’ta bir
araya gelen Buca Belediye
Başkanı Görkem Duman,
şunları söyledi: “Bu sokakta
yıllar önce çok acı bir cinayet
işlendi. Sibel Hanım’ın
davadaki ısrarlı takibi
sayesinde beraat kararı
verilen dosya daha sonra
tekrar görüldü ve ceza
müebbet hapis cezasına
çevrildi. Bu kararla o masum
kadının ailesinin içi biraz
olsun adalet duygusuyla
rahatlamış oldu.  Avukat Sibel

Önder, şiddete uğrayan
kadınların hak arayışında
yanlarında oluyor. Sibel
Hanım'ın mücadelesinin,
adalet arayan herkese umut,
tüm avukatlarımıza da
cesaret vermesi adına bu
sokağa ‘Avukat Sibel Önder’
adını vermeyi planlıyoruz. Bu
konuyu Buca Belediye
Meclisimizde gündeme
getireceğiz.” Avukat Sibel
Önder de adının sokağa
verilecek olmasının kendisine
onur verdiğini söyleyerek,
“Katledilmiş tüm kadınlar
adına kabul ediyorum” dedi.
(Haber Merkezi)
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Bornova’da atıkları 
için örnek etkinlik

Menderes Belediyesi
okulları unutmuyor

Şiddetsiz yarınlar
için el ele verdiler
Narlıdere Belediyesi’nin 25 Kasım Kadına
Yönelik Şiddete Karşı Uluslararası
Mücadele Günü kapsamında
gerçekleştirdiği etkinlikler, Atatürk
Kültür Merkezi’nde yoğun bir katılımla
gerçekleştirildi. Ressam ve Küratör
Aygün Selvitopu’nun destekleriyle
düzenlenen “Kadınların Sessiz Çığlığı”
adlı resim sergisinin açılışı ile başlayan
program, Avukat Ferda Demirbaş’ın
konuşmacı olduğu “Sözümüz Var”
söyleşisi ve Murat-Özlem Sincer’in Türk
Halk Müziği dinletisi ile devam etti.
Program, yaklaşık 30 eserin yer aldığı ve
8 Aralık’a kadar Narlıdere AKM Resim
Sergi Salonu’nda ziyaretçilerini
ağırlayacak. (Haber Merkezi)
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Yıldız
Ünsal

“HİZMET KADROMUZ
liyakatla güçleniyor”

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Onur
Emrah
Yıldız

Çiğli’nin Başkanı Yıldız,
öğretmenlerle buluştu

Avrupa Atık Azaltım Haftası kapsamında,
Bornova Belediyesi’nin düzenlediği
etkinlik, bu yıl “Gıda Atıkları” temasıyla
dikkat çekti. Dramalılar Köşkü’nde
gerçekleşen farkındalık eğitimleri ve
kompost atölyesi, sürdürülebilir çevre
yönetimi ve döngüsel ekonomiye vurgu
yaptı. Bornova Belediye Başkanı Ömer
Eşki, atık yönetiminin yalnızca çevre
koruma değil, ekonomik ve toplumsal bir
gereklilik olduğunu söyledi. Eşki, “Atık
doğru yönetildiğinde, doğaya zarar veren
bir unsur olmaktan çıkar ve kaynağa
dönüşür” dedi. (Haber Merkezi)

Menderes Belediyesi Fen İşleri
Müdürlüğü ekipleri Menderes Cumaovası
İlkokulu ile Çamönü Naile Karadeniz
İlkokul ve Ortaokulu’nda tadilat ve
düzenleme çalışmaları gerçekleştirdi.
Okulların bahçelerinde yapılan
çalışmalarda bahçe düzenlemenin yanı
sıra çocukların rahatça oyunlar
oynayabilmesi için toprak alanlarda kilit
parke döşeme işlemi yapıldı. Okullarda
su gideri tadilat ve yenilemesi de
gerçekleşti. Başkan İlkay Çiçek
“Çocuklarımızın daha iyi alanlarda eğitim
alıp daha iyi alanlarda oyunlar
oynamasına önem veriyoruz.
Okullarımıza destek olmaya devam
edeceğiz.” dedi. (Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin Körfez

kirliliği ile ilgili
düzenlediği çalıştayda

konuşan Başkan Tugay,
“Gelmesi engellenen

bilim insanları var.
Bize lazım olan çirkin

iftiralar değil” dedi
İzmir Körfezi’nde ağustos ayında

yaşanan balık ölümleri ve kirlilik
sorunu birçok tartışmayı da
beraberinde getirdi. İlk olarak
Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığı
körfezde incelemeler yaptı.
İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay’ın
incelemeler yapıldığı
tarihte İzmir’de olmaması
tartışmalara sebep olurken
Tugay, “İzmir için uzattığım
elin havada kalmayacağını
düşünüyorum” diyerek
merkezi yönetime çağrıda
bulundu. Ardından AK Parti İzmir
İl Başkanı Bilal Saygılı ile Cemil
Tugay, Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanı Murat Kurum’u ziyaret etti
ve üçlü ‘ortak çalışma’ mesajını verdi. Bakanlık
tarafından Körfez’de düzenlenen bilim kurulu
15 maddelik çözüm planı yayınladı ancak
Büyükşehir çalışmaya ‘Körfezdeki sorunu
sadece biz çözemeyiz’ diyerek imza atmadı. Bu
gelişmelerden sonra iplerin iyice gerilmesiyle
birlikte İzmir Körfezi’nde iki kurum farklı
çalışmalar yapsa da sorun güncelliğini hala
koruyor.

“ÇİRKİN İFTİRALAR” 
İzmir Büyükşehir Belediyesi ev sahipliğinde

gerçekleştirilen ‘Körfez’in geleceği, İzmir’in
geleceği’ çalıştayına İZSU Genel Müdürlüğü,
İZDENİZ A.Ş., İzmir Planlama Ajansı ve bilim
adamları katıldı. İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay, Tarihi Havagazı
Fabrikası’nda gerçekleştirilen çalıştayda çarpıcı
açıklamalarda bulundu.  Çalışmanın Körfez için
çok değerli olduğunu söyleyen Tugay, “Çevre,
Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığının
olaya çözüm sağlama niyetiyle bakmasını bize
yardımcı olmasını bekledik. Ancak bu sorunu
siyaset yapma aracına dönüştürdüler. Bu
problem siyasete malzeme edilmesi gereken bir
konu değildir. Bunları yabancı konukların
huzurunda ifade ederken zorluk çekiyorum.
Bize lazım olan bilimdir. Çirkin iftiralarla olan
cümleler bize lazım değil. Çok uzaklardan gelen
konuklarımız olmasına rağmen çok
yakınlarımızda olanları davet etmemize rağmen
buraya gelmeleri engellenen bilim insanları da
var. Bu bizim için üzüntü kaynağı olmuştur”
dedi.

YANGINLARI İŞARET ETTİ
Tugay, “Bir kriz yaşadık bu krizle ilgili

çözüm ürettiğimiz zaman bu geçecek diye
düşünmememiz gerek. Basite indirgememeliyiz.
Dünyada pek çok yerde görülebilen bir sorun
olduğunu bilmemiz lazım. Nedenleri belki
henüz net değil. Tüm dünyada denizlerin
kirlenmesiyle beraber iklim değişikliğinin
etkilerini de unutmamalıyız. Olası tetikleyici
etkilerden bahsedildi toz fırtınalarından
bahsedildi. Denize taşınan tozlar denizlerde alg
patlamalarını etkileyebilir denildi. Alg
patlamasından hemen önce yaşanan orman

yangını ve yangın sonrası yaşanan küller alg
patlamasını tetiklemiş görünüyor. Önemli
sayıda kül, toz yangın sonrası havalanmıştı ve
şehir içerisinde soluk alıp vermemizi etkileyecek
düzeydeydi” ifadelerini kullandı. 

“İZMİR’E DUYDUĞUMUZ SEVGİ”
Şu an Körfez’de balık ölümünün olmadığını

belirten Tugay, sorunun unutulmaması
gerektiğini ve ileriki yıllarda bu sorun yaşanır mı
diye düşünülmesi gerektiğinin altını çizerek
“Çalıştaydan çıkacak verilerin ışığında
kendimize mutlaka yol haritası çizeceğiz.
Körfezin sadece kirlenmesini önlemek değil
ekosistemde ileriki yıllarda oluşabilecek
sorunlarla ilgili de üzerimize düşeni yapmalıyız.
İzmir’e duyduğumuz sevgiyle, çevremize
duyduğumuz saygıyla gelecekte sağlıklı bir
şehirde yaşama kararlılığıyla adımlar atacağız”
dedi. 

“SİYASİ BASKILARDAN SIYRILIN”
Konuşmasının devamında bilim insanlarına

seslenen Başkan Tugay, “Bilim insanlarımızın
tuhaf siyasi baskılardan kendilerini sıyırarak
bize katkı vermelerini istiyorum. Bu sorun biz
ve bize katkı verenlerle çözecek olduğumuz bir
sorun. Hepimizin sürekli moralini bozmaya
çalışan belediyemizi suçlayan insanlara
kulaklarınızı lütfen tıkayın. Yapabiliyorsanız
burada gösterdiğimiz çabaya katkıda bulunun.
Körfezi temiz tutmak tüm İzmirliler için asli

görevlerden biri oldu. Biz üzerimize
düşeni tam olarak yapacağız
kimsenin şüphesi olmasın.
Halkımızın desteği bize güç
verecek her zaman olduğu gibi
İzmir, Türkiye’ye örnek olacaktır.

Bilgiye inanan insanlarız ve nerede
olursa olsun ona ulaşacağız.

Çalıştayımız başlangıç olacak ve daha
iyi olanı arayışımız bitmeyecek” diye

konuştu. Çalıştayın organizatörlerinden
olan İZDENİZ’in Yönetim Kurulu Başkanı

Dr. Işıkhan Güler ve çalıştayın bir diğer
organizatörü olan İzmir Planlama Ajansı’nın
başkanı Prof. Dr. Koray Velibeyoğlu, birer
konuşma yaptılar.  

Çalıştay açılışında söz alan İZSU Genel
Müdürü Gürkan Erdoğan, kentte sorunun nasıl
çözüleceğine yönelik bir arayış olduğunun altını
çizdi. Erdoğan, “Körfez suyunun kalitesi ile
ilgili farklı bir tartışma yürüyor. Bir yerin
yüzülebilir kalitede olduğunu kanıtlamak için
birçok parametre incelenmeli. Parametrelere
bakıldığında şu an için körfezde bu değerleri
sağlamaktan çok uzağız. Gediz, OSB'ler, kentsel
arıtma tesisleri, derelerle gelen kirlilik,
gemilerle gelen kirlilik, liman ve tersaneler
bunların denetiminin tamamı Çevre, Şehircilik
ve İklim Değişikliği Bakanlığına ait” dedi.
Konuşmasında onay bekleyen projeleri anlatan
Erdoğan, “Çiğli arıtma tesisini bitirmek
istiyoruz hızla ancak kredimiz hazır ama henüz
ön onayı gelmedi. Toplamda 5 milyar 200
milyon TL kredi onayımız var. Kentteki diğer
kredileri de eklersek 9 milyarlık kredi onayı
alınmış ancak bakanlıktan onay bekliyoruz.
Sirkülasyon ve navigasyon kanalı projemiz var.
50 milyon metreküplük malzemenin belli
alanlarda çıkarılması gerekiyor. 2016'da ÇED
onayı aldı ancak hayata geçmiyor. Bu
uluslararası krediler ile yapabileceğimiz bir iş.
Gerekli izinler tamamlanırsa hızla bunu hayata
geçirmek istiyoruz” ifadelerini kullandı.
İZSU’nun yaptığı çalışmaları anlatan Erdoğan,
“2 buçuk milyon metreküplük tarama izni için
bakanlıktan ön tarama izni bekliyoruz. Bu hafta
geleceğini düşünüyoruz ve taramayı altı ayda
hayata geçireceğiz. Biz burada durmayıp devam
etmek istiyoruz. Dere temizleme faaliyetlerine
de devam ediyoruz. Körfeze dökülen derelerin
tamamı İZSU tarafından temizleniyor” dedi. 

KİMLER KATILDI
Konuşmalarının ardından çalıştay “Körfez

Ekolojisinin Korunması ve Sürdürülebirliği”,
“İzmir Deniz Ulaşımının Geliştirilmesi ve
Çeşitlendirilmesi” ve “Bütünleşik Kıyı Alanı
Yönetimi” başlıklarında düzenlenecek
çalışmalarla devam etti. Çalıştaya yurtdışından
da bilim insanları katılırken açılış
konuşmalarında Konak Belediye Başkanı
Nilüfer Çınarlı Mutlu ve Bayraklı Belediye
Başkanı İrfan Önal’da yer aldı.

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, Küçük Menderes Havzası’ndaki ilçelere
çıkarma yaptı. Tugay Kiraz'da düzenlediği
koordinasyon toplantısında ilçenin sorunlarını
ve gündemlerindeki projeleri ele aldı. Başkan
Tugay burada yaptığı konuşmada ülkedeki kötü
gidişattan söz ederek “Her seçim bu
memlekete iyi hizmet edenleri seçmek için
yapılıyor. Millet koyun sürüsü değil. Kimse de
kral, padişah değil. Bu kaderi değiştirmek
herkesin boynunun borcu. Ayıptır, günahtır”
dedi. Kiraz Belediye Başkanı Nasuh Coşkun'un
ev sahipliğinde düzenlenen toplantıda, kente
en iyi hizmeti sunmak için geliştirilen yol
haritası paylaşıldı. İlçe koordinasyon
toplantılarını Beydağ ile sürdüren Tugay, yeni
dönemin yol haritasını anlattı. Büyükşehir ile

ilçe belediyelerinin birlikte hareket ederek
yurttaşların ihtiyaç duyduğu kaliteli hizmetleri
hayata geçirmesini isteyen Başkan Tugay, “Bu
dönemi İzmir'in her köşesindeki insanına
yakışır, bizim onurumuza yakışır bir dönem

olarak geçirmek istiyorum. Burası bizim
şehrimiz, buraya sahip çıkacağız” dedi. Başkan
Tugay programı kapsamında Ödemiş Belediye
Başkanı Mustafa Turan’ı da makamında ziyaret
etti. (Haber Merkezi) 
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Bir bardak
soğuk su

Taa.. 160 yıl önceydi. Orduyu
güçlendirmek lazım diye düşündü Zat-ı
Şahaneleri. Emir buyurdu. “Tez elden
Bulak Bey’e haber salına. Hemen huzura
buyura! Bulak Bey ilk Vaşington
büyükelçimizdi. Asıl Adı “Edward
Blacque” idi. Kendi Fransız, eşi
Amerikalıydı. Milletimizin dili
dönmediğinden midir?

Yoksa bir Fransız ecnebisinin elçi ilan
edilmesine gelecek tepkilerden midir?
Bilinmez. Adı Bulak Bey oluverdi. Neyse.
Cin gibi adamdı Bulak Bey.

Padişahımızın huzuruna müthiş bir
öneri ile geldi. Tüfek alalım dedi. Hem
de şu Martini Henry’lerden.

“At Martini be Debreli hasan dağlar
inlesin”

Ya da 
“Aynalı Martin yaptırdım da narinim”

her ikisi de olur.

ZAT-I ŞAHANELERİ
İşte onlardan. Zat-ı Şahaneleri’nin

aklına pek yattı. Bulak Bey, Providence
Tool Company’i buldu. Ona da okey
dendi. Tanesi 15 dolardan 300 bin
Martini aldık.

Süngüsü 1 dolar 25 sentti. Parayı İngiliz
şilini olarak şak! ödedik. Tüfekler pek bi
havalıydı. Kabzasına padişah efendimizin
tuğrası işlenmişti. Ama şirket patent
sorunu yaşayınca çarşı karıştı. Tool parayı
ödediğimiz halde 48 bin İngiliz tüfeğini
ve 4 milyon mermiyi vermedi. Üstelik bir
de zarara uğradım diye tazminat davası
da açtı. Daha ne olup bittiği bizimkiler
anlamadan bir haber daha geldi. 50 bin
tüfek siparişi daha verin. Davayı geri
çekelim diyorlardı.

Tamam denildi. Ek sipariş verildi. Ama
tüfekler yine de yalan oldu. Koca bir
bardak soğuk su içtik. Hem tüfeklerin
hem de paranın üstüne. Aradan zaman
geçti. Savaş yine kapıya dayandı. Zat-ı
şahaneleri bu kez tüfek değil gemi alalım
dedi. Vickers şirketine sipariş verdik.
Parasını da triko ödedik. Adı bile belliydi.
Reşadiye. İngilizler uyanık. Baktılar para
peşin. Armstrong şirketi de haber yolladı.
“Brezilyalılar için efsane bir zırhlı yaptık.
Onu size verelim” dedi

Vay.. bir savaş gemisi daha. Hem de
hazır ve nazır. Padişah efendimiz tamam
dedi. Para yine şak diye yattı. Adı “Sultan
Osman” olsun mu? Olsun tabi. Bir süre
sonra Reşadiye tamam denildi. Denize
indirilecekti fakat burnunda şampanya
nasıl kırılacaktı. Olmaz dedik. Bari
gülsuyu kırın.

Reşadiye denizcilik tarihine geçti.
Gülsuyu şişesi kırılarak denize indirilen
ilk gemi olarak. Tören süper olmuştu da.
Ortada gemi yoktu. Sadece kaportası
bitmişti. Hazır denilen “Sultan Osman”
ise hala kızaktaydı. Rauf Orbay 2 ay
İngiltere’de gemi bekledi. İngilizlerin
gönlü yoktu. Bir sabah haber geldi.

Zırhlılara İngiliz devleri el koymuştu.
Reşadiye “Erin” oldu. Sultan Osman’ın
da “Agincourt”

Yine koca bir bardak soğuk bir bardak
su içtik. Hem gemilerin hem de
paramızın üstüne (Bugünkü kurla 1
milyar dolardan fazla). Acı olansa her iki
gemide 1. Dünya Savaşı’nda bize karşı
kullanıldı. Aynı dönemde İtalya’dan bir
muhrip; 2 denizaltı, Fransa’dan 8 torpido
bot sipariş etmiştik. Tabi onlar da yalan
oldu (Yaklaşık 300 milyon dolar). Koca
bir bardak soğuk su daha içtik. Yani
anlayacağınız 1.5 milyar dolar ödeyip
sadece maket aldık. F-35’ler konusuna
hiç girmiyorum bile. Batı bu kardeşim
güvenmeyeceksin. İşte o yüzden
Baykar’da çok önemli. Aselsan’da..
Tusaş’da. Tank Palet’de..

Kendin yapacaksın!

UĞUR

KIRMIZI DAKTİLO
KADİRmedyaup@gmail.com

Cemil 
Tugay

Nasuh
Coşkun

“Körfezin sorunları
iftiralarla çözülmez!”

MEMDUH GÜNEY

Cemil 
Tugay
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Dünya liderleri, Paris Anlaşması’nın
hedefleri doğrultusunda somut adımlar
atmak üzere COP 29’da bir araya geldi. Bu

yılki COP 29 Konferansı’nda, Türkiye’nin 2053
Uzun Vadeli İklim Stratejisi ve Eylem Planı da
büyük ilgi gördü. İşte, UNFCCC’ye sunulan bu
kapsamlı stratejinin öne çıkan başlıkları ve önemli
detayları:

Türkiye, 2053 Net Sıfır Emisyon hedefini daha
da ileri taşıyarak, sera gazı emisyonlarının
2038’den itibaren düşüşe geçmesini ve 2053 yılında
tamamen sıfırlanmasını amaçlıyor. Bu kapsamda,
karbonsuzlaşma için atılan adımlar, iklim
değişikliğiyle mücadelede Türkiye'yi öncü ülkeler
arasına taşımayı

hedefliyor. Bu hedef
doğrultusunda, karbon fiyatlandırma
mekanizmaları ve Emisyon Ticaret Sistemi
(ETS) gibi yeni araçların uygulanması
planlanıyor.

11 Kasım – 22 Kasım 2024 tarihleri
arasında Azerbaycan’ın ev sahipliğinde
düzenlenen COP 29 İklim Konferansı’nda,
Türkiye önemli bir adım attı ve 2053 Uzun
Vadeli İklim Stratejisi’ni açıkladı. Bu
strateji, Türkiye’nin iklim değişikliğiyle
mücadele ve sürdürülebilir kalkınma
hedeflerine ulaşmak için atacağı uzun vadeli
adımları belirliyor. Strateji, Türkiye’nin karbon
emisyonlarını nasıl azaltacağı, modern sulama
sistemlerinin su
verimliliğine
etkileri, iklim
hedeflerine
ulaşmak için
neler yapacağı ve
tarım sektörünün bu süreçteki rolü gibi pek çok
önemli başlıkta yeni yol haritaları sunuyor.

Türkiye, yıllık milli gelirin yüzde 1.7’sinin yeşil
yatırımlara ayrılmasını hedefliyor. Bu yatırımlar,
ülkenin iklim hedeflerine ulaşmak için kritik bir rol
oynayacak. Hem enerji sektöründe hem de
tarımda yapılacak bu yatırımlar, karbon
salınımlarının kontrol altına alınmasında önemli
bir araç olacak.

TARIM VE GIDA GÜVENLİĞİ
Türkiye, iklim değişikliğine karşı tarım ve gıda

güvenliğini korumak için sürdürülebilir
uygulamalar geliştirecek:

* Verimli su kullanımı ve modern
sulama sistemleri ile su tasarrufu
sağlanacak.

* Karbon yutak alanları
genişletilecek, orman varlığı
artırılacak ve biyolojik çeşitlilik
korunacak.

* Tarımda iklim dostu
uygulamalar yaygınlaştırılacak.

SERA GAZI EMİSYONLARI
Türkiye’de sera gazı emisyonlarına

sebep olan sektörler arasında tarım
önemli bir yer tutuyor. Metan gazının
yüzde 60’ı tarım sektöründen
kaynaklanmaktadır. Tarımda enterik
fermantasyon yoluyla salınan metan gazı, önemli
bir sera gazı kaynağı olarak dikkat çekiyor.
Türkiye’nin 2053 hedeflerine ulaşabilmesi için
tarım sektöründe yapılacak dönüşüm çok önemli.

Tarım sektöründeki sera gazı emisyonları,
özellikle şu süreçlerden kaynaklanmaktadır:

* Enterik fermantasyon (hayvanların sindirim
sistemindeki metan salınımı): yüzde 53.5

* Tarımsal arazilerin işlenmesi: yüzde 31.2
* Gübre yönetimi: yüzde 3.1

Bu emisyonları azaltmak için atılacak temel
adımlar:

* Hayvancılıktan kaynaklanan metan

emisyonlarının azaltılması için beslenme
tekniklerinin iyileştirilmesi ve hayvanların sağlığına
yönelik çalışmalar yapılacak.

* Kimyasal gübre kullanımının azaltılması ve
organik gübre kullanımının teşvik edilmesi.

* Pestisit ve antimikrobiyal kullanımının en
aza indirilmesi.

* Tarımsal üretimde kayıp, atık ve kalıntı
yönetimi iyileştirilecek ve geri dönüşüm sistemleri
yaygınlaştırılacak.

SU YÖNETİMİ
Türkiye’nin 2053 Uzun Vadeli

İklim
Stratejisi’nin
önemli hedeflerinden

biri de su kaynaklarının
verimli kullanımı. Türkiye de

yıllık ortalama yağış miktarı 2013-
2023 arası 591.5 mm. Toplam yıllık

su tüketimi 57 milyar metreküp ve 44 milyar
metreküpü (yüzde 77) sulama için kullanılıyor.  

Ancak, su kaynakları giderek azalırken, bu
kaynakları daha verimli kullanmak, hem

tarımsal

üretimin
sürdürülebilirliği hem de iklim değişikliğiyle

mücadele açısından hayati öneme sahiptir.
Türkiye, sulama verimliliğini yüzde 65
artırmayı hedefliyor ve bu hedefe ulaşmak için

ciddi yatırımlar yapılıyor.

MODERN SULAMA
Türkiye, toprak ve su kaynaklarının

sürdürülebilir yönetimi için kapsamlı bir plan
oluşturmuş durumda. Bu planın en önemli
unsurlarından biri, mevcut sulama sistemlerinin
modernize edilmesi ve daha verimli hale
getirilmesidir. Açık kanal sulama sistemleri, suyun
daha verimli kullanılmasını sağlayacak şekilde
kapalı sistemlere dönüştürülecek. Bu dönüşümle
birlikte su kayıpları

minimuma
indirilecek ve sulama işlemleri çok daha hassas bir
şekilde yönetilecek.

AKILLI SULAMA
Sulama verimliliğini artırmanın bir başka yolu

da otomasyon ve dijitalleşme teknolojilerinin

kullanılması. Sulama sistemleri, toprak nemi,
sıcaklık, yağış ve sulama ihtiyacı gibi parametreleri
ölçen sensörlerle
donatılacak. Bu sensörler
sayesinde suyun yalnızca
gerektiği kadar
kullanılmasını sağlayacak
bir sistem kurulacak. Ayrıca,
uzaktan algılama ve

dijital izleme teknolojileriyle sulama işlemleri anlık
olarak takip edilebilecek. Böylece, her bir bitkinin
ihtiyaç duyduğu su miktarı doğru bir şekilde tespit
edilecek ve su israfı önlenecek.

YAĞMUR SUYU HASADI
Yağmur suyu, tarımsal sulamanın en doğal ve

çevre dostu kaynağıdır. Türkiye, yağmur
suyu hasadını
teşvik

etmeyi
planlıyor. Tarım
arazilerinde, yağmur
suyu hasadı sistemleri
kurularak, yağışlardan
elde edilen suyun
depolanması sağlanacak. Sulama sistemleri, sadece
verimliliği artırmakla kalmayacak, aynı zamanda
tarımsal üretimde sürdürülebilirliği de sağlayacak.
Planlı üretim modelleri sayesinde toprak, su
kaynakları ve iklim projeksiyonlarına dayalı olarak,
sulama ağları ve sistemleri optimize edilecek. Her
bölgenin su ihtiyacı, iklim koşulları ve tarımsal
ürün türlerine göre farklılık göstereceğinden,
sulama stratejileri de yerel ihtiyaçlara göre
şekillendirilecek.

ÇİFTÇİ EĞİTİMİ
* Düşük karbonlu üretim yöntemleri
* Yeni teknolojilerin kullanımı
* İklime duyarlı tarım teknikleri

Bu eğitimler, çiftçilerin sürdürülebilir ve
verimli üretim yapmalarını sağlayacak ve verimlilik
artışı ile birlikte karbon salınımlarını azaltma
yolunda önemli bir adım olacak.

Türkiye’nin 2053 Uzun Vadeli İklim
Stratejisi, sadece çevresel anlamda değil,

aynı zamanda ekonomik ve sosyal
açıdan da büyük bir dönüşüm

hedefliyor. İklim hedeflerine
ulaşmak için her yıl milli gelirin

yüzde 1,7’sinin yeşil yatırımlara
ayrılması öngörülüyor. Yeşil
yatırımlar, sürdürülebilir tarım
ve su yönetimi gibi alanlarda
yapılacak reformlarla, Türkiye
iklim değişikliğiyle mücadelede
önemli bir adım atıyor.

Bu strateji, tarım sektörü ve
enerji sektörü arasındaki

sinerjiyi güçlendirerek, düşük
karbonlu üretim için sürdürülebilir

çözümler sunacak. Türkiye, 2053
yılına kadar net sıfır emisyon hedefini

gerçekleştirecek ve aynı zamanda
sürdürülebilir kalkınma için büyük bir örnek

teşkil edecek.
Türkiye, 2053 yılına kadar elektrik üretiminde

yenilenebilir enerji kaynaklarının payını yüzde 69’a
çıkaracak. Bu doğrultuda:

* Güneş ve rüzgar enerjisi kapasitesi
artırılacak, yerli ve milli enerji üretimi
desteklenecek.

* Akkuyu Nükleer Santrali tam

kapasiteyle
çalışarak, elektrik

ihtiyacının yüzde 10’unu
nükleer enerji ile

karşılayacak ve yılda yaklaşık
30 milyon ton CO2 emisyonu azaltılacak.

* Enerji depolama ve akıllı şebeke
teknolojilerine yatırım yapılarak, enerji arz
güvenliği sağlanacak.

YEŞİL DÖNÜŞÜM
Karbon yoğun sektörler, yeşil üretim

teknolojileri ile dönüştürülüyor. Çimento, demir-
çelik gibi enerji tüketimi yüksek
sektörlerde, SKDM
standartlarına uyum ve düşük
karbonlu üretim hedefleniyor:

* Çimento sektöründe 2053
yılına kadar yüzde 92,8 oranında karbon

azaltımı sağlanacak.
* Demir-çelik sektöründe ise yüzde 99,7

oranında karbon azaltımı hedefleniyor.
* Yeşil dönüşüm yatırımları için toplamda 30

milyar dolarlık bir fon ayrılacak.
Global Örnek: Avrupa Birliği, sanayide düşük

karbonlu üretime geçişi desteklemek için yeşil
finansman ve karbon vergilendirme politikaları
uyguluyor. Türkiye de bu yaklaşımla Emisyon
Ticaret Sistemi (ETS) kurmayı planlıyor.

FİYATLANDIRMA
Türkiye, iklim hedeflerine ulaşmak için milli

gelirin yüzde 1,7’sini yeşil yatırımlara ayırmayı
planlıyor:

* Emisyon Ticaret Sistemi (ETS) ve karbon
fiyatlandırma mekanizmaları hayata geçirilecek.

* Yeşil finansman kaynakları genişletilecek,
uluslararası fonlar ve özel sektör yatırımları iklim
projelerinde kullanılacak.

* Yeşil tahviller ve sürdürülebilir kalkınma
kredileri teşvik edilecek.

ELEKTRİFİKASYON
Çevre dostu ulaşım sistemleri, Türkiye'nin uzun

vadeli stratejisinin merkezinde yer alıyor:
* Demiryolu ve deniz taşımacılığı artırılarak

karayolu taşımacılığının karbon etkisi azaltılacak.
* Elektrikli araç şarj altyapısı genişletilecek ve

otonom araçlara uygun akıllı yollar yapılacak.
*Araçlar arası iletişim sistemleri (V2V) ile

trafik yoğunluğu ve emisyonlar azaltılacak.
Global Örnek: Norveç, elektrikli araç

kullanımını teşvik ederek karbon emisyonlarını
hızla düşürürken, Türkiye de bu stratejiyle benzer
bir yaklaşım sergiliyor.

ELEKTRİKLİ ARAÇLAR
Bina ve Şehirlerde Karbonsuzlaşma
Yeşil Bina Sertifikasyonu (YeS-TR) ile enerji

verimli ve çevre dostu binalar teşvik edilecek:
* 2053’e kadar tüm bina stoku, enerji verimliliği

yüksek yapılar haline getirilecek.
* Yeni binalarda yenilenebilir enerji kullanımı

artırılacak, mevcut binalarda ise enerji tasarruflu
dönüşüm sağlanacak.

* Akıllı şehir çözümleri, şehir içi enerji
tüketimini ve karbon emisyonlarını azaltacak.

Türkiye'nin 2053 uzun vadeli iklim
stratejisi COP 29’da açıklandı! 

Tarım arazilerinde, yağmur suyu hasadı

sistemleri kurularak, yağışlardan elde

edilen suyun depolanması sağlanacak

Su Yönetiminde Yeni

Bir Dönem Başlıyor

Türkiye, 2053 Net Sıfır Emisyon hedefinidaha da ileri taşıyarak, sera gazıemisyonlarının 2038’den itibaren düşüşe geçmesini ve 2053 yılındatamamen sıfırlanmasını amaçlıyor

Karbon yoğun sektörler,

yeşil üretim teknolojileri

ile dönüştürülüyor

BÜLENT
ÖZGEN
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Kadınların, iş ve sosyal
hayatta daha aktif rol
alabilmesini amaçlayan İzmir
Soroptimist Kulübü İş ve
Meslek Kadınları Derneği’nin
hayata geçirdiği Kız Kardeşler
El Ele Projesi’nin dördüncü
etabı, Karabağlar Kent
Konseyi işbirliği ve Ticimax
firmasının eğitimci desteği ile
Karabağlar Belediyesi Mobilya
Akademisi'nde başladı. 14
Ocak 2025’e kadar sürecek
eğitimler kapsamında ilk gün
kadınlar, el emeği ürünlerini

dijital iletişim araçları
kullanılarak nasıl
pazarlayabilecekleri
konusunda bilgilendirildi.

Kız Kardeşler El Ele
projesinin yeni döneminde
açılış konuşmasını yapan İzmir
Soroptimist Kulübü İş ve
Meslek Kadınları Derneği
Başkanı Beril İşcioğlu Özüner,
proje kapsamında bugüne
kadarki çalışmalar hakkında
bilgi vererek, kadınları iş ve
sosyal hayatta hep
destekleyeceklerini söyledi.
Karabağlar Belediyesi Başkan
Yardımcısı Burcu Uğantaş da
Kız Kardeşler El Ele
Projesi’nin önemine dikkati
çekerek, belediye olarak
kadınların her zaman yanında
olduklarının altını çizdi.

Aydem Perakende ve
Gediz Perakende, İzmir’de
düzenlenen toplantıda iş
ortaklarıyla buluştu.
Etkinlikte, şirketin geleceğe
dair planları, sektördeki
yenilikler ve iş birliklerinin
geliştirilmesi üzerine önemli
paylaşımlar yapıldı.
Türkiye’nin dört bir
yanından gelen iş ortakları,
bu buluşmada gelecek
hedefleri ve iş birliklerine
yönelik planlamalarını dile
getirdi. Aydem Perakende
ve Gediz Perakende Genel
Müdürü Mustafa İren, iş
ortaklarının şirketin uzun
vadeli başarısındaki kritik

rolünü vurguladı. İren, “İş
ortaklarımız, sadece ticaret
ağımızı genişleten aktörler
değil, aynı zamanda
markamızın sürdürülebilir
büyümesinin en önemli
destekçileri. Bugüne kadar
gösterilen özveri ve
başarılarla, enerji
sektöründe liderliğimizi
pekiştirdik. Aydem
Perakende ve Gediz
Perakende olarak,
müşterilerimize en kaliteli
hizmeti sunma hedefimiz
doğrultusunda iş
ortaklarımızla daha büyük
başarılara imza atacağımıza
inanıyorum” dedi.

Genel Müdür Mustafa
İren ayrıca, rekabetin
giderek arttığı enerji
sektöründe yenilikçi
çözümler geliştirmenin
önemini
vurgulayarak;"Pazarın
dinamik yapısına hızla uyum
sağlayabilmek, uzun vadeli
başarılarımızın temel
taşlarından biri. Aydem
Perakende ve Gediz
Perakende olarak, iş
ortaklarımızla bu
değişimlere birlikte adapte
oluyor ve geleceğin
fırsatlarına hep birlikte
hazırlık yapıyoruz" dedi.
(Haber Merkezi)

Turizmin forumu 
TIF 2024 başladı

Turizm Yatırım Forumu– TIF 2024,
İstanbul’da başladı. TIF 2024’ün
açılışında konuşan TTYD Başkanı Oya
Narin, Türk turizminin başarısı ile
dünyanın ilk 5 destinasyonundan biri
olduğunu belirterek, “2024 için 61
milyon turist 60 milyar dolar gelir
hedefine doğru emin adımlarla
yürüyoruz. Yeni yatırımlarla 2033’te
turizm gelirleri 132 milyar dolar ve
GSYH’nin yüzde 7’sine varacak turizm
ekonomisinin gerçekleştirilmesi,
hepimizin hayali değil, gerçeği
olmalıdır” dedi. Hazine ve Maliye
Bakanı Mehmet Şimşek de, “1980’de
dünya turizminde bir yerimiz yoktu
şimdi ise dünyada ilk 5 ülke içindeyiz”
şeklinde konuştu. (Haber Merkezi)

HAVELSAN’dan
simülatör ihracatı

HAVELSAN, Fransa merkezli, pilot
eğitimi ve simülasyon mühendisliği
çözüm şirketi Simaero ile yakında
açılacak Yeni Delhi Eğitim Merkezi için
A320 NEO Simülatörü teslim etmeye
yönelik anlaşmaya vardı. Yeni
Delhi'deki törende, anlaşmaya,
Simaero Hindistan Genel Müdürü
Khushbeg Jattana ve HAVELSAN
Genel Müdürü Mehmet Akif Nacar
imza attı. Simaero'nun Yeni Delhi'deki
ilk havacılık eğitim tesisi, 2025'in
başlarında açılacak ve yakın gelecekte
8 tam uçuş simülatörüne ev sahipliği
yapacak. HAVELSAN'ın sağlayacağı
simülatör 2025 yılının ikinci çeyreğine
kadar eğitime hazır olacak. (DHA)

Aydem ve Gediz, paydaşlarıyla geleceği konuştu ‘Norm birliği
sağlanmalıdır’

Prim gün sayısını doldurarak
emeklilik için yaş bekleyen esnaf ve
sanatkârların sadece sağlık primi
ödemesi gerektiğini belirten TESK Genel
Başkanı Bendevi Palandöken, “Sosyal
Güvenlik Kurumu'ndaki norm birliği
halen uygulanmıyor. Esnafın beklentisi,
7 bin 200 iş gününü dolduranların
emekli edilip aylığa bağlanması
yönünde. En azından sosyal güvenlik
primi kaldırılıp sadece sağlık primiyle
devam edilmesi sağlanmalı. Gününü
doldurmuş bir kişi için Sosyal Güvenlik
Kurumu’nda esas alınan norm birliği,
emekli sandığı, SSK ve Bağ-Kur’luların
eşit ücret ve eşit hizmet süresine sahip
olmasıdır” dedi. (Haber Merkezi)

BPW İzmir İş ve Meslek Sahibi
Kadınlar Derneği’nin ikinci kez
düzenlediği BPW İzmir
Zirvesi’nde güçlü kadınlar
seslerini duyurdu. İstinye Art
%100 Performans Arena'da
yapılan zirve, iş dünyasından
akademiye, teknolojiden
girişimciliğe kadar birçok alanda
güçlü kadınları buluşturdu. 

BASİFED Yönetim Kurulu
Başkanı Semiha Güneş, ESİAD
Yönetim Kurulu Başkanı Sibel
Zorlu ile birlikte iş dünyasının
önde gelen temsilcileri ve İzmir
İş ve Meslek Sahibi Kadınlar

Derneği üyelerinin büyük ilgi
göstererek katıldığı Zirve’de,
bütün kadınların güçlerini
birleştirerek sorunlarını
aşacağını vurgulanırken,
Zirve’nin temasına uygun olarak
katılımcılar, yaratıcılık
sürdürülebilirlik ve teknoloji
başlıklarında değerlendirme ve
öngörülerde bulundular.
Kadınlar ayrıca sözlükte
toplumsal cinsiyet eşitliği
kavramı ile bağdaşmayan
ifadelerin değişmesi için de
farkındalık yaratma kararı
aldılar. 

BPW İzmir İş ve Meslek Sahibi
Kadınlar Derneği Yönetim
Kurulu Başkanı Hayriye Şendinç,
2 yıl önce 21 üye ile ‘Hayata İz
Bırakan Kadınlar Birlikte
Güçlüyüz’ sloganıyla çıktıkları
yolda ikinci zirvelerini
yapmalarının heyecanını
yaşadıklarını söyledi. BPW
Uluslararası İş ve Profesyonel
Kadınlar Federasyonu Dünya
Başkanı Diana Barragan ise
Zirvenin önemine dikkat çekerek
emeği geçen herkese
teşekkürlerini iletti. 
(Haber Merkezi)

“Kadınlar her alanda değişimin anahtarı”
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Bendevi
Palandöken

Öte yandan;
Karabağlar Kent
Konseyi Yönetim Kurulu
Başkanı Pelin Erda,
İzmir Soroptimist
Kulübü İş ve Meslek
Kadınları Derneği
Koordinatörü Sema
Övgün, İzmir
Soroptimist Kulübü İş ve
Meslek Kadınları
Derneği Sekreteri Ece
Tansev ve İzmir
Soroptimist Kulübü İş ve
Meslek Kadınları
Derneği geçen dönem
Başkanı Şükran Karaok
da kadınları yalnız
bırakmadı.

Eğitimlerin ilk gününde Ege Üniversitesi
İletişim Fakültesi Halkla İlişkiler ve
Tanıtım Bölümü Kişilerarası İletişim
Anabilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Müjde Ker
Dinçer, etkili iletişim ve dinleme; Ege
Telgraf Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni
Aylin Suphandağlı, medya ve iletişim; Ege
Telgraf Gazetesi İnternet Editörü Didar
Demirci ise dijital iletişim konularında
kadınları bilgilendirdi.

Proje 14 Ocak Salı gününe kadar;
e-ticaret, stres ve öfke yönetimi, fırsat
eşitliği, zaman yönetimi, markalaşmanın
önemi hakkında eğitimlerle devam edecek.

KIZ KARDEŞLER EL ELE 
Projesi 4. etabı başladı! 

Aylin
Suphandağlı

Didar
Demirci

Beril İşcioğlu
Özüner

Müjde Ker
Dinçer

Burcu 
Uğantaş

İREM KAYA

İzmirli girişimci kadınları iş ve sosyal
hayatta desteklemeyi amaçlayan Kız
Kardeşler El Ele projesinin dördüncü 
etap eğitimleri Karabağlar’da başladı 
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İzmir’de yaşayan Erkut Recehan, tesadüf eseri
karaciğer, dalak ve mideye giden 3’lü atardamar
sisteminin tam ortasında büyük bir anevrizma
(damar balonlaşması) olduğunu öğrendi. İEÜ
Medical Point Hastanesi Tıbbi Direktörü ve
Girişimsel Radyoloji bölümünden Prof. Dr. Ahmet
Memiş tarafından hastanın bacak atardamarından
açılan 2 mm’lik bir delikle mide, dalak ve
karaciğer ortak atardamarına girilip ameliyat
gerçekleştirildi ve hasta sağlığına kavuştu.
Rahatsızlığını tesadüfen öğrendiğini aktaran Erkut
Recehan, “Çalıştığım şirketin anlaşmalı olduğu bir
sağlık kuruluşuna genel sağlık taraması için kan
örneği verdim. Sonuç olarak karaciğer değerlerim
yüksek çıktı. Gastroenteroloji bölümüne geldim.
Sağlığıma kavuştuğum için mutluyum” dedi.
(Haber Merkezi)

İğne deliğinden ameliyatla sağlığına kavuştu

“Hedef aile hekimi başına 
düşen nüfusu azaltmak”
İzmir İl Sağlık Müdürü Dr. Mehmet Burak Öztop, Sağlık Bakanlığı’nın 1 Kasım
2024 tarihli yeni aile hekimliği yönetmeliği ile ilgili açıklamalarda bulundu 

İzmir İl Sağlık Müdürü Dr. Öğr. Üyesi
Mehmet Burak Öztop, İl Sağlık
Müdürlüğü’nde düzenlenen toplantıda
Öztop, İzmir’deki çalışmaları anlattı, aile
hekimleri için hazırlanan yeni düzenlemeyle
birlikte hekimlerin hastalara daha fazla
zaman ayırarak daha çok ilgilenmelerini
hedeflendiğinin altını çizdi. “Bakanlığımızın
ana hedeflerinden bir tanesi aile hekimine
düşen nüfusu azaltmak” diye sözlerine
başlayan Öztop, “Yaklaşık 4 milyon 450 bin
İzmir nüfusunda bin 428 aile hekimliği ve
377 aile sağlığı merkezi ile sağlık hizmetleri
vermekteyiz. Her aile sağlığı merkezinde
2’den 12’ye kadar giden birimlerimiz var.
Aile hekimliğine düşen nüfusumuz 3 bin
165. Vatandaşımıza nitelikli kolay
ulaştırılabilir ve sürdürebilir bir sağlık
hizmeti sunmak istiyoruz. Hekimlerimizin ve
hastalarımızın daha fazla zaman
kaybetmemesi ve daha fazla
kaliteli bir sağlık hizmeti
vermek adına biz var olan
aile sağlığı
merkezlerimizi ve aile
hekimliği birimlerimizi
arttırmaya
çabalıyoruz. Ekim
ayından bu yana
Bakanlığımızın
nüfusu düşürebilmesi
adına İzmir’den 61
tane yeni birim
açılma talebi
iletildi. 33 tanesi
onay alıp şuan
hizmet veriyor. Tek
planımız bu sayı
değil
önümüzdeki
zamanlarda

2025 yılı içerisinde de 100 civarlarında aile
hekimliği birimi oluşturmaya çabalayacağız”
dedi. Vatandaşa nitelikli ve kolay ulaşılabilir
sağlık hizmetlerinin verilmesi gerektiğinin
altını çizen Öztop “Hekimlerimizin
hastalarına daha fazla zaman ayırmalarını ve
doğru tedaviyi almalarını istiyoruz. Aile

hekimlerinin maksimum nüfusu 4 binden 3
bin 500’e düşürerek hastalarına daha fazla

zaman ayırmaları hedeflendi.
Aile Hekimliği
Birimlerini

kişinin tüm
sağlık

sorunları
için ilk

başvuru noktası haline getiriyoruz.
Değiştirilen nüfus katsayıları ile lohusa,
gebe, bebek, çocuk, yaşlı ve kronik
hastalarda daha önemli hale gelmiştir.
Hipertansiyon, diyabet, obezite ve kanser
gibi kronik hastalıkların erken tanısını ve

takibini sağlamaya yönelik Hastalık
Yönetim Platformu (HYP)

sisteminin daha
aktif
kullanımını
sağlayarak
toplum
sağlığını genel

olarak

iyileştirmeye
yönelik
hale
gelmiştir”
İfadelerini

kullandı.

Karşıyaka Müftülüğü
Karşıyaka’daki Kur’an kursu
öğreticilerinin öğretmenler
gününü kutladı. Karşıyaka
Müftülüğünün Karşıyaka
Memur Kardeşler Camii sosyal
tesislerinde düzenlediği
öğretmenler gününü kutlama
programına Karşıyaka Müftüsü
Hayri Cihangeri ve İzmir İl
Müftü Yardımcısı Rahmi Yiğit,
çalışan ve emekli kurs
öğreticileri ve kursiyerler
katıldı. 

Karşıyaka Müftüsü Hayri
Cihangeri ve İzmir İl Müftü
Yardımcısı Rahmi Yiğit Kur’an
kursu öğreticileri ve kursiyerler
ile birlikte kahvaltı yaptı, sohbet

etti. Müftü Cihangeri
öğretmenliğin kutsal bir meslek
olduğunu belirterek, “Dinimiz,
insanın bildiklerini başkalarına
öğretmesini sınırsız bir infak
olarak kabul edilmiştir. "Hiç
bilenlerle bilmeyenler bir olur
mu?" diyen bir medeniyetin
temsilcisiyiz. Kur'an'ın ilk emri
"Oku" dur. Hemen peşinden
kaleme ve kalemle yazmaya
dikkat çekiyor. İlk inen sure
okumayı, ikinci sure yazmayı
emreder. 

Bunun içindir ki
öğretmenlik mesleği yüce,
kutsal bir meslektir.  Hz.Ali
(r.a.) tarafından söylenen
“Bana Bir Harf Öğretenin Kırk

Yıl Kölesi Olurum” bu veciz
söz; okumanın ve öğrenmenin
ne kadar önemli ve değerli
olduğunu ifade eden çok
anlamlı bir sözdür. 

Millet Mekteplerinin
açıldığı ve Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’e Başöğretmenlik
unvanının verildiği 24 Kasım
Öğretmenler Günü vesilesiyle
bütün öğretmenlerimizin
gününü kutluyorum. 

Başta şehit öğretmenlerimiz
olmak üzere ahirete irtihal
etmiş olanlara Cenab-ı
Allah'tan rahmet, hayatta
olanlara sağlık ve esenlikler
diliyorum” dedi.
(Haber Merkezi)
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KUR’AN KURSU ÖĞRETİCİLERİ 
öğretmenler gününü kutladı
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Spor Müdürü
CANER  TOK

Görsel Yönetmen
MEHMET GÜÇLÜ GÜLER

Haber Koordinatörü
NİHAT AK

Haber Müdürü
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Magazin Müdürü
YUNUS EMRE ÇINAR
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Genel Yayýn Yönetmeni
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Toplumsuz
cinsiyet
eşitsizliği 
ve şiddet

Toplumsal cinsiyet, sosyal alanda kadın
ve erkeğin cinsiyetlerinin getirdiği rol ve
sorumlulukların standartlarını belirleyen
kültürden kültüre farklılık gösteren ve
zamanla gelişebilen sosyal bir kavramdır.
Toplumsal cinsiyet eşitsizliğini ekonomik
ve sosyal koşullar belirler. Cinsiyete dayalı
ayırımcılık, yaş, cinsel kimlik, cinsel
yönelim, yaşadığın çevre, sosyo-ekonomik
koşullar gibi birçok şeyi kapsayabilir.
Toplumsal cinsiyet eşitsizliğini besleyen
kaynakları anlamak, toplumsal cinsiyet
eşitsizliği ile baş edebilmede çok önemlidir.
Topumun sahip olduğu kaynakların nasıl
dağıtıldığı, kararların nasıl verildiği, alınan
sosyal politikaların kadın veya çocuk
yararına olduğu gibi farklı dinamikler
toplumsal cinsiyet eşitsizliğini belirleyici
faktörlerdir. 

Geçmişte tarlada, bahçede çalışan aynı
zamanda, çocuk büyütmek ve ev içi
işlerinden sorumlu olan kadın, günümüzde
erkekler gibi hem iş yerinde çalışıyor hem
de eve gelip ev içi işlerden ve çocuk
büyütmekten sorumlu olmaya devam
etmektedir. Sanayi devrimi ile fabrikalarda
kadın iş gücüne ihtiyaç duyulması kadın
emeğini de görünür hale getirmiştir.
Kadınlar, kendilerine biçilen rollere
dışarıda iş gücü de eklenince kendi hakkını
alabilmek için mücadele etmeye
başlamıştır. 

EŞİT ÜCRET
Eşit iş gücüne eşit ücret isteyen kadınlar,

artık kendi davranış ve tutumlarının
sınırlarını belirleyen kişinin erkekler
olmasını istemiyor. Kadının nerde nasıl
giyineceği, nerde nasıl davranması
gerektiğini belirleyen erkekler, beraber
yaşadığı kadının kendi çizdiği sınırı aştığı
zaman çok kolay şiddet uygulayabiliyor
üstelik toplum bu şiddeti onaylıyor da…
Kadınlar artık ilişkilerinde standartları
kendileri için erkeklerin belirlemesini değil
kendileri belirlemek istiyor. Gerek evde
gerekse kamusal alanda beslenen erkek
iktidarlığı kadına yönelik şiddeti besleyen
en temel faktörlerden biridir. Ataerkil
düzen, kadını annelik rolü üzerinden
tanımlayıp olup annelik rolü üzerinden de
yüceltiyor.  

Gerçekten kadına yönelik şiddetin
kaynağını kurutmak istiyorsak; önce
toplumda kadına yüklenen rollerin ve
tanımların erkekler tarafından değil;
cinsiyet fizyolojisi ve cinsiyet kimliği
üzerinden tanımlanması önemlidir. Kadına
yüklenen katı cinsiyet rollerinden vazgeçip
olumsuz cinsiyet normlarını tartışmaya
açmak ve her türlü cinsiyet ayırımcılığını
besleyen olumsuz koşulları ortadan
kaldırmak büyük önem arz etmektedir.
Gerek erkeğin gerekse kadının sahip
olduğu cinsiyete dayalı elbette farklılıklar
vardır ama bu farklılıklar her iki cinsin
toplum içinde eşit olmasının önüne
geçmemelidir. 

Cinsiyeti her ne olursa olsun insan
olduğumuz gerçeğini göz önünde
bulundurup herkesin değer görme ve saygı
duyulma hakkı olduğunu unutmayalım. 

AYKAÇ

YAKIN İLİŞKİLER
MELEKmelek.aykac1@saglik.gov.tr

A 3251 / 3300 Aralığındaki Numaralı
Faturamız Kaybolmuştur.
HÜKÜMSÜZDÜR.
A 4901 / 4950 Aralığındaki Numaralı
Sevk İrsaliyemiz Kaybolmuştur.
HÜKÜMSÜZDÜR. 

ZELİHA ERTAŞ

Resmi ilanlar : www.ilan.gov.tr’de  Basın: (2129387)

ZAYİ İLANI

Erkut
Recehan

Yaş veya cinsiyet farkı gözetmeksizin
günümüzde her bireyde görülebilen kanser;
bazı durumlarda kanserlerin oluştuğu organdan
başka bir organa yani vücut dokularına
yayılabiliyor. Memorial Şişli Hastanesi Ortopedi
ve Travmatoloji Bölümü’nden Doç. Dr. Devrim
Özer, kemik metastazları ile ilgili bilinmesi
gerekenler hakkında bilgi verdi. Özer, “Görülme
sıklığı açısında akciğer ve karaciğer
metastazlarından sonra üçüncü sırada görülen
kemik metastazları; kemik ağrıları ve kırıkları
ya da idrar tutamama ile kendini belli edebiliyor.
Kemik metastazları erken teşhis, doğru tedavi
planlaması ve tıp alanındaki gelişmeler ile
paralel olarak multudisipliner yöntemlerle
kontrol altına alınabiliyor” ifadelerini kullandı.
(Haber Merkezi)

Kanserin kemiklere yayıldığının işaretleri

Devrim
Özer

Mehmet 
Burak
Öztop



28 Kasım 2024 PerşembeHazırlayan: Caner Tok

SAYFA  11 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

11

Altay'da futbol şubesine talip olan
Vahdettin Heyal ile anlaşma
sağlanamamasının ardından

eleştirileri oklarının hedefi olan
Başkan Süleyman Özkaral, yazılı bir

açıklama yaparak tepkilere yanıt verdi

Altınordu'da 
Emre Aydınel 

yeniden parladı

Kaf Kaf’ta 
İshak sentetik

çim kurbanı

TFF 2'nci Lig Beyaz Grup'ta zirve
mücadelesi veren Altınordu'da
forma giyen forvet oyuncusu Emre
Aydınel, sergilediği performansla
yeniden dikkatleri üzerine çekti.
Borussia Dortmund altyapısında
forma giydiği dönemlerde 97 gol atıp
geleceğin yıldız adayları arasında
gösterilen ve 7 kez milli formamızı
terleten 24 yaşındaki gurbetçi
futbolcu, Almanya'da umduğunu
bulamayınca Türkiye'ye gelerek
kariyerinde yeni bir sayfa açtı.
Sezon başında Almanya'nın SC
Wiedenbrück Kulübü'nden 3 yıllığına
transfer edilen Emre, 13 maçta
forma giyip 3 kez rakip fileleri sarstı.
Emre'nin İnegölspor, Isparta 32 Spor
ve Karaköprü Belediyespor (D)
filelerini sarstığı 3 maçı Altınordu
kazanarak 9 puan topladı. Gurbetçi
futbolcu Almanya'dan eski takım
arkadaşları Hüseyin Bulut ve
Bahattin Karahan ile kırmızı-
lacivertli forma altında kolay uyum
sağladı. (DHA)

TFF 3'üncü Lig 1'inci Grup'ta son
haftalarda yaşadığı kayıplarla zirve
yarışında yara alan Karşıyaka'da
sakatlığı nedeniyle son 2 maçta forma
giyemeyen santrfor İshak Kurt'un
sentetik çim zeminli antrenman
sahasında sakatlandığı öğrenildi.
Yeşil-kırmızılı ekibin deplasmanda 3-1
kaybettiği Anadolu Üniversitesi maçı
öncesi Bostanlı Hasan Türker
Sahası'nda idman yapan Karşıyaka'da
İshak adale sakatlığı yaşadı.
Anadolu Üniversitesi (D) ve
Kahramanmaraşspor
müsabakalarında kadroda yer
almayan tecrübeli golcünün bu hafta
Silifke Belediyespor deplasmanında
forma giyebileceği öğrenildi. (DHA)

KULÜP ile yatırımcı arasında
bağlantı sağlayan Yüksel
Gürüz'ün kulübün güncel
borcunu öğrenmeden
televizyona çıkarak yaptığı
açıklamaların yanıltıcı olduğunu
söyleyen Kulüp Başkanı
Özkaral, "Şirketleşme
kurulumuz ile görüşmeler
yapan Vahdettin Bey'in anlattığı
birçok konu ve söyledikleri
doğru değil. Gizlilik
sözleşmesini kardeşine
imzalattı ve nedenini
açıklamadı. Canlı yayına çıkarak
gizlilik sözleşmesini ihlal etti.
Şirketleşme kurulu toplantısı
yapılırken, devrin gerçekleştiği
yönünde yalan haber servis
edildi" diye konuştu.

Yatırımcı ile yapılan ilk
toplantıda kendi alacakları ile
ilgili bir konuyu açmadığını,
kurulun bunu talep ettiğini

söyleyen Başkan Özkaral,
"Vahdettin Bey bazı tapular
önereceklerini, asla nakit
ödeme yapmayacaklarını
söyledi. Süreç zarar görmesin
diye zarar etme pahasına bu
teklifi kabul etmiştim. Tarafıma
gönderilen tapuların kayıtlığı
olduğu şirketin iflas etmesi
nedeniyle satış veya devrinin
mümkün olmadığı bilgisine
ulaştım. Bir güvensizlik ortamı
oluştuğundan görüşmeler
sonlandırıldı. Vahdettin Heyal
daha sonra tapuları yanlışlıkla
gönderdiğini söyleyip farklı 2
tapu gönderdi ve bunu
paylaşarak Altaylıları yanılttı.
Taraftarımıza yanlış ve yanıltıcı
bilgiler verdi. 'Çamur at izi
kalsın' anlayışına devam
ederlerse kirli çamaşırlarını
yasalara rağmen gözler önüne
sereceğim" dedi. (DHA)

Karşıyaka basketbolda büyük tehlike
Basketbol Süper Ligi'nde 7 maçta aldığı 

5 galibiyetle 4'üncü sırada yer alan Karşıyaka'da
kadronun dağılma tehlikesi büyük endişe yarattı

MAAŞLARI ödenmemesi
nedeniyle kulübe ihtarname
gönderen 7 basketbolcuya 18
milyon TL ödeme yapılmazsa
yeşil-kırmızılı takım dağılacak.
Karşıyaka'da Russell, Webb,
McDermott, Jefferson,
Boutsiele, Thomas Akyazılı ve
Ergi Tırpancı'nın serbest kalma
tehlikesi bulunuyor. Bazı
oyunculara cuma, bazılarına ise
önümüzdeki hafta başına kadar
ödeme yapılmazsa Karşıyaka
basketbol tarihinde ilk kez büyük
bir kriz yaşanacak. Transfer

yasağı bulunan Kaf-Kaf, kadrosu
dağılırsa sezonun kalan
bölümünde altyapı ağırlıklı
kadrosuyla kümede kalma
mücadelesi verecek.

İzmir ekibinde yabancı
oyunculardan sadece McCollum
kulübe ihtarname göndermedi.
Kulüpte istifalar sonrası
yönetimin düşmesi ve başkan
adayı bulunamaması yönetim
krizine neden olurken, tek yetkili
konumundaki Divan Kurulu'nun
yıllardır kulübe sponsorluk
desteği veren Yaşar Holding'in

kapısını çalacağı öğrenildi.
Karşıyaka'da kasım ayı başında
oyuncular idman boykotu
yapmıştı. Yaşar Holding, bu
sezon basketboldan isim
sponsorluğunu çekmesine
rağmen 20 gün önce maaş
ödemesi yaparak yaşanan krizi
savuşturmuştu. Karşıyaka'nın
aynı zamanda FIBA'da
yapılandırılan transfer yasağı
borcunun 90 bin dolar olan
taksitini ödemesi gerekiyor. Bu
ödeme yapılmazsa lisansların
iptal edilmesi gündemde. (DHA)

Özkaral’dan şok
iddialara cevap

Süleyman
Özkaral

Göztepe'de Solet şoku yaşanıyor
Beşiktaş'ı deplasmanda 4-2 yenerek adını üst sıralara yazdıran
Göztepe, orta saha oyuncusu Isaac Solet'in sakatlığı ile sarsıldı

BEŞİKTAŞ maçının 43'üncü
dakikasında aldığı darbe sonucu
acılar içinde yerde kalan ve oyuna
devam edemeyen 23 yaşındaki
futbolcunun sol diz ön çapraz
bağından yaralandığı ifade edildi.
Solet'in sezonu kapayabileceği
vurgulanırken, gelen haberler teknik
heyeti oldukça üzdü.

Kulüpten yapılan açıklamada ise şu
ifadelere yer verildi:

"Futbol A Takımı oyuncularımızdan
Isaac Solet'in, sponsor hastanemiz
Medicana’da yapılan tetkiklerinde sol
diz ön çapraz bağ yaralanması tespit
edilmiş olup tedavisine başlanmıştır"
denildi.

Sezon başında Bulgaristan'ın
Slavia Sofia takımından gelen Orta
Afrikalı futbolcu çok kısa süre
içerisinde kendini gösterdi. Göztepe
orta sahasının en dinamik
oyuncularından olan Solet, Süper
Lig'de sarı-kırmızılı formayla 11
maça çıktı. Toplam 759 dakika süre
alan oyuncu 2 gol atıp 1 de asist
yaptı. Göztepeli kurmayların Solet'in
sezona yetişememe ihtimaline karşı
orta alana transfer yapabileceği de
bildirildi. (DHA)

CİMNASTİKTE
madayla sevinci

OLİMPİK Sporcu Ferhat Arıcan kurucu
başkanlığındaki Göztepe Cimnastik
Şubesi, altyapıdan çıkan ilk milli
sporcularıyla, ilk uluslararası yarışmada
ikincilik kürsüsünde yer almayı başardı.
İstanbul’da düzenlenen ve 6 ülkenin
katıldığı 3'üncü Aerobik Cimnastik
Balkan Şampiyonası’nda 9-11 yaş
grubunda podyuma çıkan minik sporcular
Zehra Çiçek, Bahar Badem ve Adası Aysu,
çok beğenilen bir gösterinin ardından
Trio Klasmanı’nda 3 gümüş madalyanın
sahibi oldu. (DHA)
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İSTİHDAM İÇİN
İlgi duyan İzmirlilere kahve
hazırlama ve sunma alanında
mesleki beceri kazandırmak için
yollara çıkan Mobil Barista Otobüsü
büyük ilgi görüyor. Otobüsün
sıradaki durağı Bornova Aşık
Veysel Gençlik Merkezi ve Çiğli
Gençlik Merkezi olacak. Barista
olmak isteyenleri bekleyecek
otobüste ücretsiz 4 farklı atölye
düzenlenecek.

15-30 YAŞ ARASI
Mobil Barista Otobüsü’nde eğitime
katılabilecek 15-30 yaş arası
gençler, yeni bir mesleki eğitim
almanın yanı sıra bol bol da
eğlenecek. Atölyelerde; teorik ve
pratik bilgilendirmenin yanı sıra,
eğlenceli etkinlikler de yapılacak.
Öğrenirken sosyalleşme olanağı
da bulacak gençler, eğitimin
ardından katılım belgesi alacak.
(Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin mesleki beceri kazandırmak için yollara
çıkardığı Mobil Barista Otobüsü’nün sıradaki durakları Bornova ve Çiğli olacak

Kuşadası Şehit Fethi Sekin Trafik ve
Eğitim Parkı’nın ilk misafirleri Reşat
Nuri Güntekin İlkokulu öğrencileri
oldu. Öğretmenleriyle birlikte parka
gelen
minikler,
polis
ekiplerinden
uygulamalı
olarak trafik
kurallarını
öğrenirken
eğlenceli
vakit
geçirme
fırsatı da
buldu.
Eğitim
araçlarına
binen
öğrencilere, trafik polisleri tarafından
trafik ortamı, kuralları, kültürü ve
kazaların en aza indirilmesi ile ilgili
bilgiler verildi. (Haber Merkezi)

‘MOBİL BARİSTA’ 
OTOBÜSÜ DE VAR!
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OTOBÜSÜ DE VAR!

Çiğli Belediyesi, Büyük Çiğli İlkokulu
Anasınıfı öğrencileri ile anlamlı bir

etkinlikte bir araya gelerek hayvan sevgisi
üzerine keyifli bir seminer düzenledi. Çiğli

Belediyesi Veteriner İşleri Müdürlüğü
tarafından gerçekleştirilen eğitimde, çocuklara
hayvanların yaşamımızdaki önemi ve onlara nasıl
sevgi dolu yaklaşılabileceği anlatıldı. Miniklere
hayvanların yaşam hakları, onlarla sağlıklı bir ilişki
kurmanın önemi aktarıldı. (Haber Merkezi)

Çiğli’de can dost
sevgisi büyüyor

öğrendiler
eğlendilerHEM

ÖZELÖZEL
HABERHABER

İREM BUSE
KIRKKAYALI

29 FARKLI ÜLKE
Kuzey Makedonya’nın başkenti Üsküp’te
9 Kasım tarihinde düzenlenen
Uluslararası Dans Yarışması
(International  Dance Competition Stage)
29 farklı ülkeye ev kalbini açtı. Türkiye’nin
de aralarında bulunduğu yarışmada
İzmir’den Özel Egem Bale Okulu, bale ve
modern dans kategorilerinde solo ve
grup olarak 21 öğrenciyle birlikte
toplamda 3 bin dansçının katıldığı
yarışmada rüzgar gibi esti.

GURURLANDIRDI
Dünya çapında yetenekli dansçıları bir
araya getiren organizasyon, kültürler
arası etkileşimi güçlendirdi.
Yarışmada Özel Egem Bale Okulu,
farklı kategorilerde toplamda 60 adet
madalya aldı. Çiçekler adlı 6 kişilik
grupta Zeynep İrem Aktaş, sergilediği
üstün performans ile izleyenleri
büyüledi. Katıldığı yarışmada Türkiye’yi
en iyi şekilde temsil eden Aktaş,
yarışmada ikinci oldu. 
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Çizme lezzetleri
hayran bıraktı…
İtalyan Dostluk ve Kültür Derneği, İtalyan

Mutfağı Haftası kapsamında İzmir’de
bir dizi etkinlik düzenleyerek Akdeniz
mutfağının lezzetlerini ve kültürel
mirasını katılımcılarla buluşturdu.
“Akdeniz Tipi Beslenme ve
Köklerimizden Tarifler: Sağlık ve
Gelenek” temasıyla
gerçekleşen
etkinlikler,
Casa
Italia’da
ünlü
piyanist
Marco
Morrone’un
büyüleyici
konseriyle
başladı. Bu özel hafta
boyunca, gastronomi dünyasından
önemli isimler, tarih, sağlık ve
sürdürülebilirlik ekseninde İtalyan
mutfağını masaya yatırdı. Etkinlik
programına damgasını vuran
isimlerden biri de İtalyan şef Carlo
Albertod'Audino oldu. (Haber Merkezi)

Zeynep
İrem Aktaş

Robotlar İzmir’i istila
edecek gibi
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edecek gibi
Dünya Robot Olimpiyatı 2024 Türkiye

Uluslararası Finali için sayılı günler
kaldı. Dünyanın dört bir yanından
bilim ve robotiğe meraklı çocuklar ve
gençleri İzmir’de buluşturacak WRO
2024 Türkiye Uluslararası Finali’nde,
katılımcılar, robotik teknolojilerle
ilgili bilgilerini genişletirken aynı
zamanda farklı yerlerden
gelen yaşıtlarıyla tanışıp fikir
alışverişinde bulunacak. WRO
2024 Türkiye Uluslararası
Finali 28 – 30 Kasım tarihleri
arasında Fuar İzmir’de
yapılacak, 90 ülkeden, 562
takım, 3 bin 500 katılımcıyı
ağırlayacak. (Haber Merkezi)

29 ÜLKE ARASINDAN
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Üsküp’te düzenlenen Uluslararası Dans Yarışması’na İzmir’den katılan bale
okulu Türkiye’yi gururlandırdı, farklı kategorilerde toplam 60 madalya aldı


